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Készült a Budapest Főváľo s IV. keľül et Új pest Önkormán y zata Képvi selő -testületének
2024. júnĺus 27-én (csütörtök) 10:00 óľai kezdettel a Polgármesteri Hivatal

(Budapest, IV. ker. István ilt 14.II. em.) Dísztermében taľtott rendes nyílt ülésének
jegyzőkönyvéből

A képviselők közĹil jelen vannak:
Altfatteľ Adalbeľt
CziglerLźszló
Czinke Sáľa
Déri Tiboľ
Hladony Sándor
Molnár Tibor
Maholányi Zsolt
Nagy István

(18 fó)

Perneczky LtszIő
Rádi Attila
Rácz Norbert
ozsváth Kálmán
dr. Szabó Gábor
dľ. Szabó Béla
Szécsi Péter Pál
Szecsődi Tamás

dr. Trippon Noľbert
Vasvári Lâszlő

Az ülésre később érkezett: Szabó Ba|âzs (10,45)

Az ülésről távol van: dr.Dabous Fayez, Farkas István,

Jelen vannak (ľészben tanácskozási joggal):
Bedő Katalin alpolgáľmester
dľ. Moldván Tünde jegyző
dr. Gácsi Anett Eľzsébet aljegyzo
dr. Szentes Kinga Szociális Foosztály vezetoje
dľ. Bognár ndikó lgazgatâsi Foosztály vezetoje
Mártonffy István Főépítészi Iroda vezetője
Juhász András Gazdastryi Főosztály vezetoje
Ilcsik oľsolya Pénzügyi és Számviteli osztály vezetője
Kenyeres Ibolya Költségvetési o sztály v ezetoje
Tur ő czi András Váro süzemeltetési Főo sztály v ezetője
P alánkay P atľí ci a Személyti g yi o szttiy vezetőj e
l|ĺ4adaŕsz Zsuzsaĺ'na Lakásügyi o sztźtly v ezetoje
T. Kovács Betúa Adőígazgatási osztály vezetoje
dr. Piľos Judit Vagyongazdtikoőási osztály vezetoje
Lévai Áaam Informatiku oszttĺly vezetője
Mohai Zoltźn onkormányzati Rend észet v ezetoje
Mikó Alexandľa Kabinetvezető
Simondán Bence Kabinetvezető
dr. Mike Arpádrefęrens
Kiss János Infoľmatiku oszttt|y

Déľi Tiboľ
Köszönti a testület tagtrait, Vaľju Lź.szIő orszźrygyulési képviselő urat' a megjelent vendégeket,
valamint a Hivatal munkatáľsait a Budapest Főváľos IV. keľĹilet Újpest Önkormányzatânak
képviselő-testületi ülésén. Megállapítja, hogy a képviselő-testületi ülés 18 fovel határozatképes.
A kiküldött napirendhez képest javasolja' hogy,,Javaslat a Budapest Főváros IV. kęnilet Újpest
onkormányzataKépviselő-testületének Szervezeti és MűködésiSzabtiyzattrol szőlo 22/Ż019.
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(X. 30.) önkoľmányzati rendelet módosításáról szóló előterjesztést az 1. napirendként. A
hamarosan kiosztásľa kertilő Dr. Trippon Norbert alpolgármester úr előteľjesztését a 2.
napirendként,a3.napirendipontlenneaMeghívószerinti 1.napirend,a4.napirendipontlenne
a Meghívó szerinti 2. napirend, M 5. napirendi pont lenne a Meghívó szerinti 4. napirend. A 6.
napirendi pont lenne abízottstryi tagcserékre vonatkozo e|oterjesztés és a7. napirendi pont
pedig a gazdasâgi társaságok tisztségviselőinek megvâLasztására vonatkoző e\oterjesztés,
melyek szintén hamarosan kiosztásľa keľiilnek.
Ezen kívül a helyszínen kiosztásľa keľülo ,,Javaslat azÚjpesti Sajtó Szolgá|tatő Nonprofit Kft.
ügyvezetőjének béremeléséve kapcsolatos dontéshozatalra" és a ,'Javaslat a Magyar
Labdarűgő Szövetség országos futsal csaľnok építési programjához kapcsolődo pälyźnat
benffitására'' tátgyű előterjesztéseket aZ Egyebek napiľendi pont keľetében javasolja
megtárgyalni.
Eszrevétel nem lévén szavazźsra teszi fel az ćĺltala alapjavaslatként módosított napirend
elfogadását.

Budapest Főváľos IV. keľület Úipeşt Onkormánvzata Képviselő_testületének
150/2024.(VI.27.) hatáľozata a napiľend elfoeadásáról
Nvílt ülés:

1. Javaslat a Budapest Főváros IV. keriilet Újpest ÖnkoľmányzataKépviselő-testületének
Szęrvezeti és MűködésíSzabźůyzattĺrőlszőlő22/2019. (X. 30.) onkormtnyzatirendelet
módosításáľól
Előterj esztő : Déri Tibor polgáľmester

Javaslat Déri Tiboľ polgármesteľ jutalmáról
Előterjesztő: dľ. Trippon Norbert alpolgármesteľ

Javaslat a 2024, évi Kozszolgtiati Tisztviselők Napjának munkaszüneti nappźt
nyilvánításának elľendelésérő l szóló ľendel et megalko tâsźlr a
Előteľjesztő: dr. Moldván Tünde jegyző

4. Javaslat Budapest Főváros IV. kerület Újpest ÖnkoľmányzataKépviselő-testületének a
Polgiírmesteri Hivatal adóügyi feladatokat ellátó köztisztvisęlői anyagi
éľdekeltségéről szóló 212009. (II. 2') önkormćĺnyzati rendeletének hatályon kívül
helyezésére
Előteľj esztő : dľ. Trippon Norbeľt alpol gármester

Javaslat a Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzat Polgármesteri
Hivatalának Szervezeti és Működé si szabźiyzatźnakmódosítására
Előterjesztő : Déri Tiboľ polgármester

6. Javaslat bizottsági tagcseľéľe
Előteľj esztő : Déri Tibor polgármester

7 . Javaslat a gazdasâgi táľsaságok tisztségviseloinek megv âlasztâstra
Előterjesztő: Déri Tibor polgármesteľ

8. Javaslat Budapest Főváros IV. keľület Újpest onkormányzata és az Újpesti
Városgondnokság Szolgtĺltatő Korlátolt Felelősségű Társaság źital megkötött
Kö zszol gźl ltatás i S zer ző dés 5 . szźlmű mó do sí tás ának j ó váhag y âsâr a
Előterjesztő: dr. Trippon Norbeľt alpolgármester



9. Javaslat a REX Kutyaotthon Alapítvánnyal kötendő támogatási szęrződés
jővtthagyasara
Előterj esztő : dr. Tľippon Norbert alpol gármester

10. Javaslat Budapest Főváros IV. keľület Újpest Önkormányzata2024. évi közbeszerzési
tervének 2. szćlmű módosítására
Előteľj esztő : dr. Tľippon Norb ert alpol gármester

II. Tâjékoztatźs a Budapest Főváros Koľmányhivatala áItal aBudapest Főváľos IV. keľület
Újpest onkormĺínyzataKépviselő-testületének II3I2O24' (IV. i5.) szâmuhattrozatźtval
szemben megküldött töľvényességi felhívás :rrrtaLmźrő| egyben javaslat azzal
kapcso lato s döntés megllozatalźr a
Előteľj esztő : Déri Tibor polgármesteľ

12. Javaslat tulajdonosi döntés jóváhagyás źrő| az Újpesti Toma Egylet részére
Eloterj esztő : Czig\er Lâsz|o alpol gármesteľ

l3. Javaslat Budapest Fováros IV. kerület Újpesti onkormanyzata és az Újpesti Kulturális
Központ Nonprofit Kft. között fennálló közszolgáltatási szerződés 3. szźlmu
mó do sítás an ak jov źŕlagy âsfu a
Előterjesztő : Bedő Katalin alpolgáľmester

14. Javaslat Újpest Önkormányzata fenrltartásában mrĺködő óvodák alapitő okiratának
módosítására
Előterjesztő : Bedo Katalin alpolgármester

15. Javaslat a Kćĺposztźtsmegyeri Sport és Szabadidő Klub, mint újpesti sportszervezet
tevékenységének támogatásaľa a2024. évben kiirtpâlytĺzati eljáľás keľetében
Előterjesztő : Bedő Katalin alpolgáľmester

16' Javaslat Peter Cerny Alapítvánnyal kötendi5 télmogatttsi szerzodés jóváhagyására
Előteľj esztő : P erneczky Lâszlő alpol gáľmester

17. Javaslat a Twist olivér Alapítvány 2023. évľe vonatkoző szaţ<rĺlai beszámolójának
elfogadására
Előterj esztő : P emeczky Lâszlő alpol gármester

18. Javaslat a Twist oliver Alapítvánnyal kötendő támogatási szerzodés jovthagyâsára
Előteť esztő : P eľneczky Lé.szlő alpol gármester

19. Javaslat Inter-Ambulance Egészségügyi és Szolgáltató Ztĺrtkőruen Működő
Részvénýársaság beszámolój ának elfo ga dásttra
Előterj esztő : P erneczky Lâszlo alpol gármester

20 . T âj ékoztatâs ćLtruhâzott hatásk<jrb en ho zott döntés ekľő 1

Előterj esztő : Déri Tiboľ polgáľmester

2 1 . B eszźlĺmo 1ó l ej áľt h atári dej ű hatźtr o zatok vé grehaj tá s áľó 1

Előterjeszto : Déri Tibor polgármester
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22.Egyebek

Zártilés:

23. Javaslat a Pöltenbeľg Ernő utca 1 1 . - Mátyás tér 3., az Erkel Gyula utca 25. fszt. 1-4.,
valamint a Béla u. 13. szźlm a|atti ingatlanok értékesítése kapcsán folyamatban lévő
tulaj donosi ellenőrzésről
Előterjesztő: Déri Tibor polgáľmesteľ

24. Javaslat pénzbeli kompenzáció megfizetéséľől rendelkęző I<Pl17673l4l2O24
ü gýrats z ám u határ o zat el 1 en b enffi to tt fel l ebb ezés elbir â|ź.stlr a
Előteľiesztő: dr. Moldván Tünde jegyzo

25' Javaslat pénzbeli kompenzáció megfizetéséľől rendelkező
ügyiľatszámű hatâr ozat ellen benýjtott fellebbezése elbírálására
Előteťesztő: dr. Moldván Tünde ieeyzo

(l8igen, elfogadva)

r<P1288U6t2024

1. Javaslat a Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkoľmányzata Képviselő_
testületének Szeľvezeti és Működési Szabáiyzatárő| szóló 22l20l9. (x. 30.)
tinkoľmányzati rendelet módosításáľól
Előterjesztő: Déri Tibor polgáľmester

Déri Tĺbor
Ugyľendi hozzźszo|élsľa Molnár Tibor képviselo úľ jelentkezett.Megadja neki aszot.

Molnáľ Tiboľ
Tisztelt Polgármesteľ Úr! Tisztelt Megjelentek! Tisztelt Képviselő-testület! Az SZMSZ 26. Ş
(1) bekezdés a) és b) pontja alapjttn indítványozza,hogy a napiľendi ponttźrgyalása legfeljebb
60 percben töľténjen, valamint a hozzâszőlások maximális idotartamźnak 3 peľcben való
korlźltozásćtt.

Déľĺ Tiboľ
Szavaztsra teszi fel az ügyľendi javaslatot.

1 5 1 l 202 4. (Y I.27 .\ határ ozata
Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkoľmányzata Képviselő-testi'ilete úgy dönt, hogy a
képviselő-testi'ileti sz}i/.sz 26. Ş (1) bekezdés a) és b) pontja szerint a napiľendi pontttrgyalź.5a
legfeţebb 60 percben történhet és ahozzźlszólások maximális idotaľtama 3 peľc.
(13 igen, 5 nem, elfogadva)

Déri Tĺbor
Kiegészítésként elmondja, hogy nem}}Z4.július l-jén lép hatźiybaa rendelet, hanem most, az
alâirâst kovetően fog hatályba lépni, a kihirdetést követően.

Nagy István
Tekintettel arľa,hogy most került kiosztásra ely anyag, frakciószünetet kéľ.



Déľi Tiboľ
5 peľc fľakciószünetet rendel el.

FRAKCIOSZUNET
(1 0:10-1 0:1 7)

Déľi Tiboľ
Tisztelt Képviselő-testület! Folýatódik az ĺj.lés a képviselő-testületi sZMsZ módosításának
megţfugyalâstĺval.

Nagv István
Az nem vitatható, hogy a Képviselő-testület adott esetben a működését oly módon akarja
szabéiyozni, hogy lecsökkenti a bizottságok létszámát. Ennek megfelelően visszahívja a
bizottságokből azokat, akik ilyen módon feleslegessé váltak. Az viszont, hogy ez ilyenmódon
kerül előterjesztésre, politikai egyeztetés nélkül, ami egy politikai kérdés, és erre vonatkozóan
megállapodás született,ha szőbeli is, erről írt is viber üzenetet Trippon Norbeľt alpolgármester
úrnak, hogy szükséges lett volna a pártok közötti politikai megállapodás. Nyilvánvalóan ebben
a részében adott esetben egyet is érhettek volna, báľ úgy gondolja, ez ęgy, a Kutya Párt felé tett
gesztusnak is megfelel. ok már erről írogatnak is a Fácebookon. Azt viszont mźr elégerősen
önkényesnek tartja és mondhatnâ, hogy antidemokĺatikusnak, hogy ebbőI abizottsâgból úgy
szelektálnak' hogy a Fidesz által delegált tagokat veszik ki, a megkérdezésük nélkül. Ezértűgy
gondolja, nęm felel meg a demokľácia szabá,Iyainak, sot az egész mögött azt|źúja, mintha ez a
vźiasztâs folýatása lett volna. ott folytatódik valami, ami ZOl9-ben elkezdődött, azttn rövid
szünet után, itt avâlaszttlsuttlrl,ujra visszatértek azok'hoz a gyökerekhez, amelyek akkoriban
előjottek és az indulatok táplálják. Azt gondoţa, ez az előterjesztés, azontúl, hogy az ellen nem
lehet kifogása senkinek, hogy abízottsâgi létszámokat lecsökkentik, adott esetben meg fogja
szavazni. Azzal viszont már kevésbé ért egyet, hogy ebből világosan látszik a politikai bosszú
és mindenképpen látja benne azt,hogy ez a politikai bosszú tulajdonképpen abból ered, hogy
Trippon Norbeľtnél egy igazstĺgslgyi eljttrt-s során a NAV ľendőrsége hźnkutatźst tartott.

Déľi Tiboľ
Felhívja képviselő úr figyelmét, hogy lejźĺrt ahozzźszolźts idokeľete

NaeY István
,,Most már tőlem a szólás jogát is megvonják.''

Dérĺ Tiboľ
Ismételten felhívja képviselo úr figyelmét affa, hogy a Képviselő-testület döntött anől,hogy az
sZMsZ alapjźln ahozzâszőlások idokeľetét 3 percben źĺllapitjameg.

Molnáľ Tiboľ
Ha jól hallotta Nagy István képviselo ur azt mondta, hogy a fideszes delegáltak keľültek ki a
bizottságokból? A kiosztott anyagban is szerepel, és ha végig nézik a bizottsâgokat, tíszttn
lźltszik,hogy ez nem így van.

Nagv István
Azt gondolja, -a legnagyobb pľobléma az, hogy ti önkényesen kivetettek belőle Fidesz által
delegált személyeket, nincs benne az a lehetőség, hogy mi döntsük el egyébként, hogy kiľe van
szükség, abban abizottsâgban és kire ÍIęm.'' Err(5lbęszélt, nem kell félrgértoni, képviselő úr
kapott egy feladatot, végrehajtotta. Ezzel senkinek nem lehet problémája' Molnáľ Tibor



elohozta, me5szavazta a többség, de azt gondoţa, ennek az ügynek azérÍ\esz folýatása, mert
ezvér|âzitő.

Déľi Tiboľ
Megkérdezi, ezhogy 1artoz1k a napirendhez?

Nagy István
,,Idetartozik, pontosan ę}lhezanapirendhez,hogy eztahibâtelkövettétek. Nem aztmondtátok,
hogy akkor a Fidesz delegált egy főt vagy négy füt' mert annyit is lehet, hanem azt mondtátok,
hogy Nagy Istvánt kiveszitek a Gazdasâgi és Tulajdonosi Bizottságbó1.''

Déľĺ Tĺboľ
Felhívja képviselő úr figyelmét, hogy ezt atémt./' a 6. napirendben fogja târgyalni a Képviselő-
testület.

Nagy István
Ezzel tőle elveszik azt a jogot, hogy ellenł3nzze a bizottsâg működését. Elveszik azt a
lehetőséget, hogy betekintsen, mondjuk olyan előterjesztésekbe vagy belekérdezzen, amit
mások nem vesznek észre, de ő észľevesz. Az a 35 év' amit itt eltöltött, feljogosítja elTe'
pontosabban tapasztalatot adott neki ahhoz, hogy megtaláţa azokat a pontokat, ahol át akarjtk
verni a képvis előket, mert ez gy aW an megtorténik. Ezt tĄ a Îelhâborítónak.

Déľi Tiboľ
Lezârja a vitátt és szavazâsra teszi fel a rendelettervezetet, egyben felhívja a figyelmet, hogy a
rendelet megalkotásáľa minősített többségľe van szükség.

Budapest Fővltros IV. keriłlet ĺjjpest onkor
eţogadja a Badapest Fővdľos IV. keľíilet
Budapest Fővdros IV. keriilet Újpest onk
Műíki)dési Szabdlyzatdról sujló 22/2019. (X.30.) iinkormdnyzatí rendelet módosítdsdról szótlí

l megalkotja Budapest Fővdros IŢ. keľiilet Újpest onkormdnyzata
Budapest Fővdľos IV. keriłlet ajpest onkormdnyzata Képvíselő-

testiiletének Szervezeti és Műíködésí Szabdlyzatdľól saíló 22/2019. (X. 30.) önkormlÍnyzati
ľendelet módosítdsdľóI suÍló 12/2024. (VI. 27.) önkoľmúnyzatí rendeletét.
Felelős: Polgáľmester
Határidő: azonnal
(13 igen, 5 nem, elfogadva)

2. Javaslat Déľi Tĺboľ polgáľmesteľ jutalmáról
Eloterjesztő: dr. Trippon Norbert alpolgármester

dľ. Trĺppon Norbeľt
Tisztelt Képviselo-testület! A javaslat arrőI szől, hogy Déri Tibor polgármester úrnak, minden
polgármesteri tisztségben befejezett esztendo után egy havi jutalmat engedélyezni szíveskedjen
a Képviselő-testület. Más Önkormányzatokatĺl is van hasonló ţyakorlat, sőt sokkal
nagyvonalúbb gyakorlat, mint amit most előterjeszt. Tudni kell azt is és az indoklásban is
szerepel, hogy a Polgármesteri Hivatal állományźlban a kollégáknak, beleértve a vezetőket is,
átlagosan évente kéthavi jutalmat szoktak számfejteni a számukra. Polgármester úľ részéről az
elmúlt 4 és fel évben jutalom megszavazâstľa, számfejtésére nem kerĹilt soľ, ugyanakkor azt is
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látni kell, hogy az újpesti vtiasztőpolgárok a június 9-ei döntésükkel kifejezték
elégedettségüket avźrosvezetés teljesítménye iránt, ezért azt gondolja és helyesnek tĄa,ha
minden befejezett polgáľmesteľi esztendő után egy havi jutalom engedélyezéséről döntene a
Képviselő-testület polgármester úr esetében.

Déľĺ Tiboľ
Tâjékoztatja a Képviselőtestületet arról, hogy ugyanilyen logika mentén polgármesteri
döntéssel az alpolgttrmesterek jutalmazâsa is megtörténik. Molnár Tibor képviselő úmak adja
meg a szót ügyrendben.

Molnáľ Tibor
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Megjelentek! Tisztelt Képviselő-testület! Mivel az SZMSZ
úgy rendelkezik, hogy minden napiľendi pont előtt kell indítványozni a korábban említett
javaslatot, ezéľt ismét javasolja, azSZMSZ 26. $ (1) bekezdés a) és b) pontját ahozzászőlâsok
maximális ídotartamânak 3 percben való korltúozt-sźĺt.

Déľi Tĺbor
Szavazâsra teszi fel azugyrendi javaslatot.

l 52 l 202 4.(Y I.27 .\ határ ozata
Budapest Főváros IV. kerĹilet Újpest onkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a
képviselő-testiileti sZMsZ 26. l (1) bekezdés a) és b) pontja szerint a napirendi pont tárgyalása
legfeljebb 60 peľcben történhet és ahozzćtszólások maximális időtartama 3 perc.
(13 igen, 5 nem, elfogadva)

Nagy István
Elmondja, eľre btiszkék lehetnek, akik itt ülnek, akiket nem érdekel az önkormźnyzati munka
és megszavazzźtk a 4 hónapot, amivel nem lenne semmi pľobléma, ha megérdemelné Déri Tibor
polgármesteľ és megérdemelnék az a|polgźrmesterek azt a 4 havi jutalmat. Ezt egyfajta
végkielégítésnek tekinti, meľt két alpolgármester elköszön a Képviselő-testülettől. Szeretné
jelezni, hogy az elozó városvezetés 9 éven át nem vett fel jutalmat, ellenben Déri Tibor
polgármester az alakuló ülésen elmondta, hogy abban az esetben, ha ľendben megtöľténik az
źiadts-âtvétel, akkor az előző városvezetésnek megszavazztĺk ajutalmat. Nem töľtént semmi,
egyébként áttekintettek mindent, nem találtak semmit, ellenben a juta|maztlsuk elmaradt. Most
meg,,pofát1anu1'' el<ĺterjesztettek 4 hónap jutalmat, olyan Képviselo-testület előtt, aki pontosan
tâjékozott arľól, hogy hogyan is dolgozott, ez a váľosvezetés az e\ozo 4 és fél évben.
,,Törvényességi felhívások tĺimege, Nemzeti Adatvédelmi és Informźrciőszabadság Hatóság
felhívása négymilliós büntetése, károkozás, közokirat-hamisítás, hűtlen kezelés alapos gyanúja,
összefonódások, minden egyéb olyan dolgok, amit nem is lehet felsorolni, mert a hivatali
visszaéléstől kezdve a komrpcióig, mindennek felmerült itt a gyanúja. Ezek után van képetek
egyébként ezzel elojonni, miközben én pontosan tudom, hogy miről szól eZ az egész". Ez
szerinte felháborító és elfogadhatatlan attól fiiggetlenül, hogy más keľtiletekben megteszik
okkal, ok nélkül, nyilvánvalóan nem tiszte ezt eldönteni. ,'Egy dolog biztos, hogy a magam
részérłĺl ezt a jutalmat nem tartom elfogadhatónak és pofátlannak tartom, különösen annak
ismeretében, ahogy ezt az elmúlt 4 és fel évet itt eltöltöttétek az újpesti Városvezetésben' Te
Tibor ez a|att a4 és fél év alatt nem tudtad egyébként magaďévźttenni, hogy neked felelősséged
van, te egy városvezető vagy nem pedig egyébként nem tudom én valamelyik pártnak, mondjuk
most éppen a DK-nak a szószőlója, ÍnęE kasztyí1bâbuja Trippon Norbortnek vagy Varju
Ltszlőnak. Nem az vaEY, te egy polgármester vagy és felelősen gondolkodva kéne vezetni ezt



a várost, de ennek a nyomát sem lelték. Szerintem majd a felelosségrę vonás másoknak a dolga
lesz."

Déľi Tiboľ
Zźtszőként megadja a szőt dr. Trippon Norbert alpolgármester úrnak.

dr. Tľippon Norbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Ami a 20l9-et megelőző időszakra vonatkozik, azt javasolja az
ęllenzéknek, hogy több szerénységet és a memóriája fľissítését mindenféleképpen vegyék
napirendre a sajtt maguk közti mély elbeszélgetések során, mielőtt olyan kijelentések
hangozntlnak el, amik nem pontosak fedik a valóságot. Mindenfele vádak, amik most itt
elhangzottak a vĺĺľosvezetéssel kapcsolatban azt gondolja, érthető, hogy ez az e|lenzékrészéről
elhangzik, ugyanakkor azt is gondolja, hogy ennek az Önök által lefolýatott piszkos
kampánynak a folytatása, after party-ja, nevezzik azt bźrminek is. Ugyanakkor itt szeretné
elmondani, hogy az ilyen stílusú piszkos kampányban nem gondolja, hogy minden fideszes
képviselo vagy vezető egyformán felelős lenne. Jellemzően egy domináns, kampáný iranýtő
ember személyiségének a végtelen ľomlottságtnak a lenyomata mutatkozott meg ebben a
dologban. Szerinte mindannyian értjük, hogy miről van szó.
Elmondja, természetesen sokan, sokfeleképpen mondhatnak véleméný egy városvezetésľől,
egy képviselő-testület vagy egy hivatal munkájáról. Tiszteletben kell tartani azt, hogy nem
minden frakció és nem minden politikus gondolkodik ugyanolyan módon ezekľől a kérdésekről,
aĺľa azonban felhívná a figyelmet,hamźľ a demokľácia és jogállamiság meľült ftl, hogy egy
városvezetés vagy adott esetben egy kormány munkájáról végső soron ítéletet a vtilasztók
jogosultak hozni és avźiasztok ezt azitéletet, ęzt a dontést2)Z4.június 9-én meghoztâk.
Ilyenkor nyilvánvaló, hogy mindenkinek érdemes levonni a magfua vonatkozó
következtetéseket, így az ellenzéknek is. Eldöntheti, hogy tudomásul veszi, elfogadja-e a
választók demokľatikus döntését vagy épp ellenkezőleg, ott folytatják, ahol abbahagýfü és
minden eszközzel azon vannak, hogy avźiasztoi akaratot maguk módján, a maguk eszközeivel
megpuccsoljźlk. Aztjavasolja, fogadják el a vtůasztói akaľatot, a politikában van olyan, hogy
nyeÎ aZ embeľ, van olyan, hogy veszit. Ugy a nyeľésből, mini a vereségből a megfeleT!
következtetések levonása mindenki számtra pärttl|ástól fiiggetlenül javasolt, de mivel a
vâlasztopolgárok most úgy döntöttek, hogy a váľosvezetés teljesítményét értékelik és a
városvezetés teljesítményével elégedettek voltak, azt gondolja, éppen ezért nem ft'ldtől
elrugaszkodott javaslat az, hogy Polgármester úrnak minden befejezett év után egy havi
jutalmat a Képviselő-testület megszavazzon. Ennek egyébként vannak tradíció és gyakorlatai
más ĺinkormźtnyzatoknźtl is, úgy fideszes és nem fideszes önkoľmányzatoknál is. Kéľi, hogy ezt
ebben a kontextusban kezeţék a szükséges indulatok nélkül..

Déľi Tiboľ
Bźr ztszlonak akadta meg a szót Trippon alpolgármester úrnak, Nagy István képviselő úľ
ügyľendben szeretne hozztszőlní.

Naw István
Szerintę ebbe belefér a. személyes megtámadtatás, mert lenne hozzźtfr;lznivalója a vźiasztźls
eredményéhez is, mert Újpesten a Fidesz nyeľte Ęeg a listán avâlaszttst.Eztagadhatatlantény,
kb. 1O%-kal kapott többet, mint az összefogás. Ügyľendben szeretné elmondáni, hogy itt ván
előtte 6 szervezet és Trippon Norbert irta alá, az egyittmúkodési megállapodást Újpestén. Ebben
az szerepel, hogy 

',érvényesíteni kívánjuk a modeľn demokratikus alapelveket.'' Hol vannak itt
a modern demokľatikus alapelvek? Az is szeľepel benne, hogy,,a választópolgáľok biza|mtlban
elnyerjék a polgármesteľi tisztséget és többséget alkothassanak az onkorl.ľrźnyzat Képviselő-



testületében.'' Ez igaz, ez magvalósult. Ugyanakkor viszont elkötelezték magukat aZ
önkormányzatnak ezek a szervezetek, az alźirők Újpest település szoIgtĺlattĺra és ňatékony,
eľedményes üzemeltetésére szerződtek.

Déľĺ Tĺboľ
Megkérdezi frakcióve zeto urat, ho gy mi az ügyr endi j avaslata?

NagY István
,,Az,hogy a jutalmat ne legyen olyan vastag bor az arcotokon, hogy felveszitek".

Déľi Tĺboľ
Alpol gármęster úr i s megszav azta a napirendet'

Nagy István
Ezekutźtnhol van itt a modern demokratikus működés?

Déľi Tĺbor
Ismételten megkérdezi frakcióvezeto urat, hogy mi azugyreĺdi javaslata?

Nagy István
Az az ügyrendi javaslata, hogy ezt a napirendet vegyék le a napirendről és ĺe ttrrgyaĘa a
Képviselő-testület, hanem történjen meg a tisztségviselők munkájának értékelése.

Déľi Tĺboľ
Lezźrja avitź./- és előszöľ szavaztşrateszi fel Nagy István frakciővezető úr ügyrendi javaslatát,
miszerint a Képviselő-testület vegye le a napiľendről és ne targyalja a polgármester
jutalmaztsával kapcsolatos előteľjesztést. Trippon Noľbeľt alpolgármesteľ úr az előterjesztó,
aki nem kivtĺnja levenni a napirendről az előterjesztést.

Budapest Főváľos IV keľület Úip..t Onkoľmánvzata Kéoviselő_testületének
l 53 l 202 4. (Y I.27 .\ határ ozata
Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képvi
frakcióvezető úľ j avasl atźlt, miszeńnt a Képvi s elő -testĹil et vegye le
a polgármester jutalmazt,sźxa| kapcsolatos előteľjesztést, 6 igen,

selo-testülete Nagy István
a napirendről és ne tárgyalja
11 nem, 1 fü nem szavazott

szavazati aľánnyal nem támogatja.

Déľi Tiboľ
Szavazâsra teszi fęl ahatfuozati javaslatot.

Budapest Főváľos IV. keľület Úinest onkoľmánvr'zta' Kénviselő-testiiletének

lete úgy dont, hogy
1. Déri Tibor polgármestert munkája elismeréseként 4 havi bruttó béľével megegyező

jutalomban ľészesíti.
2, a,z I. p9.ĺtban szeľeplő kötelezettségvállalás fedezetét Budapest Főváľos IV. keľület

V. 
jpe.t Ônkormán yzata Képviselő-testületének a Budapest Főváros IV. kerület Újpest

onkormányzata és intézméĺyei 2024. évi összevont költségvetéséről és a végrehajtás
szabâlyairől szóló 6/2024. (II. 20.) önkormányzati rendelete I.a' szttmú mellékletęD/I.
Személyi juttatások, valamint a juttatás ťoglalkoztatót terhel<ĺ kĺjzterheit a D/II.



Munkaadókat teľhelő járulékok és szociális hozzâjârulási adó sorok onkoľmányzat
önálló kol tségveté si előir źtny zatai terhére bizto sítj a.

Felelős: Jegyző
Hatáľidő: azonnal, a személyügyi, pénzigyi feladatok teljesítésére a döntést követő 15 napon
belül
(l?igen,4 nem, 2 fő nem szavazott, elfogadva)

Déľi Tibor
Megköszöni a Képviselő-testület tźmogatásât.Tájékoztatja a testületet, hogy 10 óra 34 perckoľ
a KT SZMSZ módosítás hatályba lépett,

3. Javaslat a 2o24. évi Ktizszolgálati Tisztviselők Napjának munkaszůĺneti nappá
nyilvánításának elrendeléséről szóló rendelet megalkotásáľa
Előterjesztő: dľ. Moldván Tünde jegyzó

Déľi Tiboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észľevétel nem lévén szavazásrateszi fel
a rendelettervezetet, egyben felhívja a Íigyelmet, hogy a rendelet megalkotására, minősített
többségre van szükség.

Budapest FővlÍľos IV. keľiilet Újpest onkoľmúnyzata Képvíselő-testiilete a Budapest Fővdľos
IV. keľiilet Ujpest onkormdnyzata Képviselő-testiiletének a 2024. éví Közşzotgútati
Tisztvíselők Napjdnak munkaszĺineti nappá nyilvdnítósúnak elľendelésérďl suíló
rendelettervezetet eţogadja, és ezzel megalkotja Budapest Fővdros IV. keriilet Ujpest
onkormúnyzata Képviselő-testiitetének a 2024. éví Köuzolgdtati Tisztviselők Napjinak
munkasziineti nappd nyilvdnítúsúnak elľendeléséľől szóló 13/2024. (W. 28.) önkoľmlÍnyzatí
rendeletét.
Felelős: Polgármester
Hatârido: azonnal
(18 igen, elfogadva)

4. Javaslat Budapest Főváľos IV. keľület Újpest onkoľmányzata Képviselő_
testületének a Polgáľmesteľi Hĺvatal adóĺigyi feladatokat ellátĺó ktiztĺsztviselői
anyagi éľdekeltségérő| szóiő 212009. (II. 2.) önkoľmányzati rendeletének hatályon
kívül helyezéséľe
ElőteĘiesztő: dľ. Tľippon Norbert alpolgármester

Déľi Tĺboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazâsrateszi fel
a ľendelettervezetet, egyben felhívja a Íigyelmet, hogy a ľendelet megalkotásáľa, minősített
többségre van szükség.

Budapest Fővlźľos IV. ke Képvisető-testiilete a Budapest Fővdros
IV. keriłlet ťIjpest onko tének a Polgúľmesteri Hiiatat adóiigyí
feladatokat elldtó köztisztviselőí anyagi érdekeltségéľől sujló 2/2009. (II. 2.) önkoľmúnyzatÍ
rendelet hatúlyon kíviil helyezéséľől s.ajlli ľendelet-tervezetét eţogadja, és ezzel megalkotja
Budapest Fővlúľos IV. keľiilet Újpest onkormúnyzata Képviselőłeśfiiietének a Polgltimesteľí
Hivatal adóiigyífeladatokat elldtli köztisztviselőí anyagí érdekeltségérőt saÍló 2/2009. (II. 2.)

10



önkormdnyzati ľendelet hatdlyon kíviil hetyezésérőt saÍló 14/2024. (W. 28.) önkoľmdnyzati
rendeletét.
Felelős: Polgáľmester
Határidő: azonnal
(17 igen, 1 nem, elfogadva)

5. Javaslat a Budapest x'őváľos IV. keľület Újpest onkoľmányzat Po|gátľmesteľi
Hivatalának Szeľvezeti és Műktidési szabáIyzatánakmĺidosításáľa
Előterj esztő : Déľi Tiboľ polgármester

Déľĺ Tiboľ
Annyi kiegészítéssel élne, hogy a PH SZMSZ szovegében, a ,,Kulturális kabinet'' helyett,
,,Kommunikációs kabinet'' a helyes megnevezés, kéri, a testület tekintse ezt alapjavaslatnak.

Naev István
Megkérdezi Jegyzo Asszonýól, hogy mik azok a megnövekedett feladatok? Kevésnek tartja
azt az indokot, hogy a megnövekedett feladatokra hivatkozva akarjon egy újabb aljegyzot és
egy Kommunikációs kabinetet létľehozni aYćroshźzźn. Azt'hogyújabb aljegyzőtkér, aztérti,
mert soha nem sikeľül olyan előterjesztést tenni, ami mindenfele szempontból megfelel a
törvényességnek. A mai ülésen is tárgyalni fognak egy törvényességi felhívást'
A Kommunikációs kabinet felveti annak a gyanűjtt,hogy,,esetleg valaki avźtlasztâsután,mtľ.
sokalţa azt az öt alpolgáľmesteri tisztséget, amit elígértek egyes páľtoknak és helyetttik valaki
beéľkezik itt a Kulturális kabinetbe.'' Vannak ötletei, például Belán Beatľix az IJIţK vezetoi
tisztségébőlmenesztett volt MSZP elnök, aki kilépett azMSZP-ből, majd itt kompenztijâkneki
azt,hogy azMSZP ebbe a megállapodásba belement. De el tudja kép zelni aztis, hogy, mondjuk
az egyik kolleganő dr. Trippon Norbeľt környezetéből, aki erősen ügyködik azon,hogy a sajtó
véletlenül se tudja megkeresni Tľippon Norbertet a kérdéseivel. Lehet, hogy ő kapja ezt a
feladatot. Jól gondoţa, meľt nagyon egyszeľĹĺen kisztmitható? A reakciókbó|látja' lehetséges,
hogy jó helyen keľesgél. Ez is egy jutalom lenne azért a minősíthetetlen munkźĺért, amit az a
kolleganő köztisztviselőként itt az elmúlt időszakban a sajtó megfékezésére, jogos kéľdéseknek
a megakadtůyoztsâra fordított. Érdekes módon ezel<rol az ügyekľől, ámĺtrol az előbb
beszélgettek, az újpesti propaganda sajtó egy hangot nem írt, szerinte teljesen szükségtelen. Az
se dęrĹilt ki, hogy ki fogja ezt a Kultuľális kabinetet felügyelni? A Polgármesteri Hivatalban ez
kihez tartoz1k? A struktúráből szttmtra nem deľül ki, feltételezi,hogy a polgármesteľhez fog
tartozni. Pár hónapig Déri Tiborhoz és utána Trippon Norbeľthez, aki ezek szerint az udvai
fényképészét fogia kinevezni a Kultuľális kabinet vezetőjének.

Déľĺ Tiboľ
Felhívja frakcióvezeto úr figyelmét, hogy Kommunikációs kabinetrőlvan szó, ahogy említette'
elírás történt és nem Kulturális kabinet, hanem Kommunikációs kabinet.

Bedő Katalin
Tisztelt Megjelentek! Tisztelt Frakcióvezető Úľ! Nagyon ľossz nyomon jár. Elmondta
Polgármester úr többször, hogy Kommunikációs kabinetről van szó és mivel nźia van a
kommunikźrciő, igy egyértelmű, hogy az ł5 źtgazatâhoz fog tartozni. Nagyon egyszerú
magyarâzata van ennek. Szerłezeti átalakításokat terveznek, szeretnének hatékonyabban,
észszerubben működni és ehhez volt szükséges eZ az âtalakitźLs.
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Nagv István
Elmondja, erósen megkérdőjelezheto, mert úgy veszi észre, hogy magának az oktatźs,
művelődés, kultúra sporttal foglalkozó alpolgármesternek igencsak nincs feladata. Elegendő
áttekinteni az elmiit 4 és fél évnek az oktatási Bizottságbantźĺrgyalt feladatait. Azt gondolja,
nagyjából egy ľendezvényszervező és egy Mókaliget látogatásban merült ki az alpolgáľmesteri
munka, mert itt semmiféle koncepcionális kérdés nem került elo az óvodákkal és egyebekkel
kapcsolatban. nltaltban a bizottsági ülések 5 percig tartanak,mert annýľa nincs mondanivaló
és taľtalom az előterjesztéseiben. Ezek olyan dolgok és igaz, hogy ehhez nem kell 19 ťo, meg
nem kell, hogy minden egyes előterjesztést 3 bizottsźrymegţârgyalja,meľt csak arról szól, hogy
a képviselok úgy érezzék, hogy van feladatuk. Nincs.

Szabó Balázs képviselő úr 10.'45 órąkor megérkezett, ígl a képviselő-testületi ülés létszóma ]9
fő lett.

Déľi Tibor
Frakcióvezető úr hozzźszolâsára rcagâlva elmondja, szerinte az elmiit 4 és fél évben számos
olyan ľendkívül szinvonalas kulturális és egyéb program honosult meg itt Újpesten, amibe Beđő
Katalin alpolgármester asszony nem kevés munkaóľát tett bele és úgy gondolja' kollegáival
együtt olyan magas színvonalú munkát folytatott az elmiĺlt 4 és fél évben, amiľől az újpestiek
ugyancsak véleméný mondtak az elmu|t választáson. Javasolja a Fidesz frakciónak, hogy
jârjanak el ezekľe az eseményekľe, nem feltétlen szükséges csak egy fényképészt odaküldeni és
a beállított fotókat anagyközonség elé tárni, mintha nem Venne résztrajtasenki. Ismeľjük máľ
a propaganda működését, az elmúlt 14 évben már láttunk eľre példát. Ezúton is szeretné
megköszönni Bedő Katalin alpolgármesteľ asszony munkáját és a további folytatáshoz is jó
munkát kíván.

Dr. Tľĺppon Noľbert
Tisztelt Képviselő-testület! Engedjék mog, hogy o is néhány mondatban kiemelje
Alpolgármester asszony tĺltal'a, a megítélése szeľint is magas színvonalú és nagyon komoiy
munkáját. Az elismeľés nem csak neki szól, hanem a kollégái teţesítményének is. Azt gondoţa,
olyan közösségi élet van Újpesten, amit nagyon tudatosan 

-úgy 
szerveznek, ami mind-en

korosztálynak, családi állapottól fiiggetlenül vagy éppen fiiggően célzottan szol, és
mindenkinek lehetőséget nyújt arľa, hogy színvonalas, minőségi időtöltésre nyíljon lehetőség
Újpesten. Sok más városban és keruletben megirigyelnék é-s nem is ĺĺgylĺĺ< ezt a fajřa
közösségépíto munkát, ami azért fontos, meľt a mi városunkban, mi újpestiek olyanok vagyunk,
hogy szeľetünk egymással találkozni, megismerkedni, újra találko zni, tfusasźtgban, közösségi,
újpesti életet élni. Emellett azt kell, hogy mondja, Alpolgármesteľ asszony munkásságának
köszĺjnhetően a kultuľális élet is rendkívtil magas színvonalú' nagyon szoros kapcsolatăt taľt
flonn olyan civil szervezetekkel, amelynek ebben része van, vagy âllatvédelmi szervezetekkel.
Kultuľális tevékenységnek csak pé|ďalodző felsoľolással ľésze azis,hogy a város nagyjainak a
sírfelújítási programja zajlik, hogy gyönyörukoztéri szobľok kerültek elhelyezésre az elmúlt
ciklusban. Talćĺn soha ilyen sok minőségikóztéri szobor a várostöľténetnagyjairól nem került
elhelyezésre. Szól a fiatalokhoz,hiszen a Felhőn Szálló Program egy nagyon-nagyon fontos és
innovatív kezdeményezés. Tapasztalatből tudja, hogy minden esztendőben és az év egészét
tekintve az óvodfüéľt, az óvodapedagógusokért és źitalźtbaĺ véve aZ újpesti óvodák
felszereltségéért és minden egyéb igényért Alpolgáľmesteľ asszony oroszlánkéntl<lłzd. Ezért
mindenképpen azt étezte, el kell, hogy mondj a, abban az tryazatban, amiben ő dolgozik a
kollégáival együtt, budapesti értelemben is kiemelkedő teţesítméný nýjt, amit ezúton is
szeretne a frakció nevében megköszönni neki.
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Bedő Katalĺn
Tisztelt Frakcióvezető Úr! Az elmúlt fél évben nem telt el olyan testületi ülés, hogy a
Mókaligetet ne említette volna meg. Öľömmel szeľetné éľtesíteni' hogy ősszel a Mókaliget
mel1é sün teleltetőt fognak építeni.

Naw István
-__-IJgy néz ki, mintha itt Újpesten nem lett volna kulturális élet az ęlőzo idoszakban. Volt
kulturális élet, volt Újpest Sziĺlház,volt Ady Endre Művelődési Központ, ami helyett építettek
egy kulturális kĺjzösségi színteret, Ezek valódi teljesítmények, ellenben ami -o.t uun,
egyébként valóban vannak ilyen ľendezvények, de nem az Alpolgtrmester Asszony munkáján
múlik. Egy alpolgáľmesternek nem ez a feladata, az a közönségszervezők feladata, meg
azolaak a kollegának, akik ott dolgoznak és nyilván, hogy ezek a rendezvényeř
megvalósulnak, ľendesen elvégzik a munkájukat. Bedő Katalinnak ebben annyi szeľepe van'
hogy vannak ötletei, az méltânyolható dolog , de eztmeg a munkaköri kötelességéhęz tätozik..
Ami a Bizottság elé keľtil, abból ez a munkavégzés nem jön le, meľt abból poĺt az deľült ki,
hogy itt semmiféle olyan dolgok nincsen azon kívtil, hogy ľendezvényekeiszerveznek, ami
Ujpesten 4 haví jutalmat érdemel. Erľől van szó és ebben tökéletesen egyetéľt Trippon
Norberttel, ő is ugyanazt moĺdta el, nem folyik semmi mźs az oktatási, nevelési, śpoľt
âgazatbarl, mint gyakorlatilag rendezvények megszerv ezése.

Rádi Attĺla
Ha már ilyen jövőbeni tervek bejelentése van napirenden, reméli mamutot nem fognak
klónozni, viszont akkor megkérné, ha minden annyira fľankó arendezvényekkel kapcsolatban,
hogy a téren gondoljâk tú a fák megmetszését, ugyanis azElső Emelet konceľt nagyszenĺ volt
biztosan, de a közönség fele nem látott semmit a f;íktól. Ezt már elmondta múltkor is, hogy a
téľrel való foglalkozás , a ténel való fejlesztés nem csak abból á1l, hogy kivisszük a tököt, a
fenyőfat és az almtlt osztani a téľ.e és napokon keľesztül rendezik és tologatják a fahtĺzakat,
hanem alkalmassá kellene tenni arľa, hogy ott ľendezvényeket taľtsanak. Ha a vźiasztâsi
ígéľetükkel ellentétben úgy döntöttek, hogy mégiscsak itt tartják meg az összes rendezvéný,
ám legyen, nincs ęzzel baj, koľábban is így volt' bár nem ezt igérték, hanem a Dunapartról
vizionźitak de akkor már tegyék ľendbe a teľet. A f;íknak nem lesz semmi baja attol, ha olyan
kömyezetet teremtünk, amelyben a fák is élnek és az emberek is élvezni tudják arendezvéĺý.
A váľosnapokon nem fudja hova fogják tenni a színpadot, meľt a faktól semmi nem látszik,
vegetációs időben vagyunk és ebben az idoben olyan nagyon nem lehet fékat vâgni. Van itt
munka és azt legyenek szívesek elvégezní, mielőtt még a sünkeltetőt és a mamutklónozót
|étrehozzźtk.

Déľi Tiboľ
Lezfuja a vitźtt, szavazásta teszi fel a hattrozati javaslatot és felhívja a figyelmet, hogy a
szav azâshoz minősített többség szükséges'

július 1-jei hatályba lépéssel elfogadja a Budapest Főváros IV. kerület Újpest o*]il"r;Ţłri;
Polgármesteri Hivatala Szęrvęzeti és Működési Szabályzatának módosítását az L molléklęt
szerinti tartalommal.
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Felelős: a végrehajtás és a kihirdetés tekintetében a Polgármester útján aJegyzo
Határidő: azoĺlnal
(13 igen, 6 nem, elfogadva)

6. Javaslat bizottsági tagcseľéľe
Előterjesztő: Déri Tibor polgármesteľ

Déľi Tibor
Eloteľjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni. Molnár Tibor képviselő úr ügyrendben
kér szót.

Molnáľ Tiboľ
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Megjelentek! Tisztelt Képviselő-testület! Ismét javasolja, az
sZMsZ 26. l (1) bekezdés a) és b) pontját és ahozzâszólások maximális időtaľtamának 3
percben való korlát oztstĺt,

Déľi Tibor
Szavazâsra teszi fel azigyteĺdi javaslatot.

l 5 6 l 202 4. (Y I.27 .\ határ ozata
Budapest Főváros IV. keľület Újpest Önkormányzata Képviselő-testtilete úgy dönt, hogy a
képviselő-testületi sZMsZ 26. l (1) bekezdés a) és b) pontja szerint a napirendi ponttźĺrgya|âsa
legfeţebb 60 peľcben tör1énhet és ahozzćĺszólások maximális időtartama3 perc.
(l3 igen, 3 nem, l tartőzkodźls, 2 fő nęm szavazott, elfogadva)

Déľi Tĺboľ
Nagy István frakcióvezető úr iigyrendben kéľ szót.

łľaeY István
Ugyrendben elmondja, szeretne frakciószünetet kérni, hogy meg tudják ttrgyalni ezt a súlyos
eloterjesztést.

Déri Tiboľ
5 perc fľakciószünetet ľendelek el

FRAKCIÓSZÜNET
(10:53-11:02)

Dérĺ Tiboľ
Tisztelt Képviselő-testület! Folýatjuk a munkát, annyi kiegészítéssel élne, hogy a hattrozati
javaslatban a Klíma és Kömyezetvédelmi Bizottság esetében Pósa AndrástZ)Z4.július l-jétol
október I ' napjtĺig terjedő hatârozott idotartamra alelnöknek vźůasztjttk meg. Kéri ězt a
módosítást tekintsék alapjavaslatnak.

Nasv István
Elmondja, ez eléggé követhetetlen. Vélhetoen itt megvan valahol aYźroshtzán, hogy néznek
ki az tĄ bizottságok. Kik a tagtrai, meľt most kivettek embeľeket, bekerültek emberek, de ebből
nem deľül ki' hogy az ęByes bizottságoknak kik a tagjai' Nyilván Van egy ilyen lista' szeľetné,
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ha azt megkaphatnák, meľt anélkül nem tudnak, ffiog senki nem tud ebben a kérdésben
felkészülten dönteni. Előfordulh at az is,hogy nincs ilyen? Most előterjesztettek valamit, amiből
kivesznek, hozzźrakĺak, de nem tudják, hogy fognak kinézni a bizottságok. Valahol lennie kell
egy ilyennek. Megint az deľdll ki, hogy ,,idejöttök, valamint előteľjesztetek, egyetlen egy
hozzëlszőltts volt, hogy 3 peľcre korlźúozzźlk ahozzźszőlását, de s"-*i nem derül ři, ľ'ogy ľog
kinézni a lista. Ezen aYtrosháztn sajnos semmi nemvtitozotą ugyanaz akuplerĄ vaą-mini
előtte, amit már Trippon Norbeľt szővá tett. Már leváltottátok a jegyzót, most már űj aljegyző
is fog jönni, a polgáľm ester azt se tudja, hogy hol van, mi a feladata. Norbert hoztok dbntéséi<et,
szólok, figye|meztetek, figyelembe se veszitek és utána csodálkoztok a kormányhivatali
felszólításon. Nem fog ez így menni Norbert, ezerszer elmondtam neked bele fogsż oľülni,
hogyha ilyen emberekkel kellneked együtt dolgozni.'' Mit fog szólni a Kormányhivatal erte az
előterjesztésľe, meľt jelezni fogja nekik. Ez elťogadhatatlan és ez mćr nem csak a modern
demokľatikus elveknek a semmibe vételéľől szől, ezmáľ tényleg konkľét hülyeség. Menjenek
ki, abizottságokból hilzztkki ezeket a neveket, hozzttkide vissza, meľt így nem lehet dönteni.

Déľĺ Tibor
Szerinte az egyértelmű, hogy a KT SZMSZ módosult, ahol 19 fős bizottságból lettek 9 fos
bizottságok, ahonnan vissza kell hívni azokat, akik nem féľnek bele a létszámkeretbe, és
amennýben esetleg több személý hív vissza a Képviselő-testület, akkor új tagokat kell
kinevezni. EztÁrtalmazzama3a az előterjesztés is, ennek megfelelő nevekkel.

Nagv István
Megkérdezi Jegyzo Asszoný, szerinte ez igy rendben Van-e' mert ő a t<irvényesség ore? Bár
múltkor is azt mondta, hogy rendben Van' meg ragaszkodik is hozzá egy másik napirendi
pontban, hogy rendben van. Természetesen aZ sincs rendb en) ezmeg különösen nincs rendben'

dľ. Moldván Tünde
Frakcióvezető úľ kérdésére válaszolva elmondja, eddig is így fogadta el mindig a testtilet. A
másik üggyel kapcsolatban, amikor tćrgyaljźk az elóterjesztést, úgy gondo|ja' kítarthat az
álláspontja mellett, ezt semmi nem tiltja.

Nagv István
Nem így döntĺitt eddig a testület, konkĺétan ftjl voltak sorolva a bizottstryok és a bizottsági
tagok, elnĺjkök, alelnokök. Most új bizottságok jönnek létľe 9 fovel. A régi excel táblából
htyzźlk ki, akiket ki kell huzni,írjtkbe, akiket oda kell ľakni, és utána majd dĺinthetnek. ,,Nem
azon kellętt volna gondolkodni, hogy korláľ';ozzt,ŕ;ok a szólásszabadsâgot, hanem azon kell volna
gondolkodni, hogy éľtelmes előterjesztést tegyetek''.

Czinke Sáľa
Ha Fľakcióvezeto ír megnézi az excel tźLblâjźLt, akkor láŕhatja, akit nem híztakki, az ottmaradt.
Azt gondolja, amikoľ van egy bizottstry, ami máľ megalakult 2}I9-ben, ha ott csere van vagy
visszahívás vagy delegálás' akkor nem kell az egészbizottságot újra felsorolni.

Naev István
Cziĺlke Sáľának nem kell, mert emlékszik az összes 19 tagtrźra. Ellenben, aZ ó
emlékezőképességével máľ baj van, d'e ez így biztos, hogy nincsen rendben. Próbálják meg
ľendbe rakni úgy, hogy szavazni tudjanak róla.

Déri Tiboľ
Fenntartja ahattrozati javaslatot,|ezźltja avitât és szavazäsrateszi fel a határozati javasLatot.
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tisszetételének változásáról

Budapest Főváros IV. keľület Újpest ÖnkormányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy
L a Gazdasági és Tulajdonosĺ Bĺzottságából Bartók Béla alelnököt, Szecsődi Tamás, dr.
Szabó Gábor, Szécsi Péter Pál, Nagy István, Maholányi Zsolt, Renge Zolttn, Pósa András
bizottsági tagot tisztségéből 2024.június 30. napjával visszahívja; alelnökkéntmegbízza2024.
július 1. napjától 2024. október I. napjźlig ozsváth Gyula Kálmán bizottsâgi tagot.

2. a K|íma-és Köľnyezetvédelmi BizottságbĺĎl Arnold Ákos alelnököt, dr. Szabó Gáboľ,
ozsvźih Kálmán Gyula, Szecsődi Tamás' dr. Dabous Fayez, Rácz Norbert, Csákváľi Norbert,
Balogh Gyöľgy, Piritý Andľás, Ráday Róbert, Skirka Péter, Ugray J. Beľill bizottsági tagot
tisztségébőI2024. június 30. napjával visszahívja; valamint abizottsźątagtrtnakmegvźiasztja
Halmos Áuett és bizottság alelnokének megvá1asztja Pósa Andrastźozł.július 1. napját-ól
2024. október l. nap1áig terjedő hatźttozott időtartamra.

3. a Közbiztonsági Bizottságból Somogyváľi Gáboľ alelnököt, Farkas István, dľ. Dabous
Fayez, ozsváth Kálmán Gyula, Rádi Attila, Aranyosi Béla, Szabolcsi Ildikó, Bakonyi Ilona,
Plavecz Viktor bizottsâgi tagot tisztségéből 2024. június 30. napjával visszahívj a; valamint a
bizottsźrytagjának megvźiasztja Gyimesi Erikát 2024. jtllius 1. napjától\Oz4. októbeľ Lnapjaig
teľj edő hatttr o zott i dő tartamra.

4. aRözművelődési és oktatási Bizottságból Vasvári Lź,szlő, Altfatter Adalbeľt, Hladony
Sándor, dľ. Szabó Béla, Farkas István, Holmár Ágnes, Szabó Tiboľné, Szügyi Mihály, NémetĹ
Edit, Nyíri János bizottsági tagot tisztségéből 2024.június 30' napjával visszahívja.

5. a Népjóléti és Lakásügyĺ Bizottságbĺil Rácz Norbeľt, Altfatter Adalbert, Nagy István,
Farkas István, Papp Gergo,}lĺâtai Tamás, Hochĺeinné Szitai Anita, opitz Károlyné bizottsági
tagot ti szts é géb ől 2024. j únius 3 0. napj ával vi sszahívj a.

6. a Vagyonnyilatkozatot- és Osszeférhetetlenséget Vizsgáló Bĺzottságb őÄRtĺczNorbeľt és
Nagy István bizottsági tagot tisztségéből 2024.június 30. napjávalvisszahívja.

7. a Városüzemeltetési és Váľosfejlesztési Bizottságból Szécsi Péteľ Pál alelnököt, Rácz
Norbeľt, Altfatter Adalbert, Nagy István, Rádi Attila,FźtbiźnJános, Jókay Attila, Halmos Ábel,
osváth Eszter bizottsági tagot tisztségéből 2024. június 30. napjával visszahívni; valamint
Németh Editet abizottsźlgtagsźnak megválasztani 2024. július 1. napjától 2024. októbęr 1.
nap j ti g terj edo határ o zott időtartamr a.

8. a Pénziigyi és Költségvetési Bizottságból Faľkas István' Szécsi Péteľ Pál, Rádi Attila,
Lendvai Kinga, Drabant Fruzsina, Bolykó Csaba, Kazup Attila, PuczlvźnLtľ'zlő bizottsági
tagot tisztségéből 2024. június 30. napjával visszahívja; valamint a bizottság tagjának
megválasztja Holmár Ágnest és Bakonyi llonát 2)24'jú1iuś 1. napjától zo24.októbeř r ' nap3aĺg
terj edő hatâr ozott időtartamr a.
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9. ľi Településľészĺ onkoľmányzat testületéből Rácz Norbert elöţáró-he dalbeľt, Szecsődi Tamás, dr. Dabous Fayez, Bognár Áron, JánszĹynéUl y Péteľ, Soós Károly, Gyimesi Erika testületi tagot tiszts égéből zozą.
június 30. napjával visszahívja; valamint a testület tagjának megválasztjiPlaveczViktort 2024.
július 1. napjától 2024. október l. napjáig terjedo hattrozottidőtartamrá. Elöţáró-helyettesként
megbizza Czinke S ára testületi tagot.

l0. Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzataKépviselő_testületének a Szeruezeti
és Működési SzabéůyzatârőI szőlo 22l2O19. (X. 30.) önkormźĺnyzatí rendelete 58. Ş-a szerinti
bizottságok, valamint a Hatodik Rész szerintKâposzttĺsmegyeri Településrészi onkorm tnyzat
1-9. pontokban nem éľintett taeiainak megbízatálsi idejét - fÎgyelemmel Magyarország
helyĺ iinkormányzatairĺól szólĺó 2011. évĺ CLXXXIX. ttiľvény 146tJ. $ (3) bekezdésében
foglaltakľa _2024. októbeľ 1. napjáig terjedő határozott ĺdőtartamľa módosítja.

Felelős: Polgármester
Határiđo: azoĺlĺal
(13 igen,4 nem, 1 taľtózkodás, 1 fo îemszavazott, elfogadva)

7. Javaslat a gazdasági táľsaságok tĺsztségviselőinek megválasztásáľa
Előterjesztő: Déri Tibor polgármester

Déľĺ Tiboľ
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni. Molnár Tibor képviselő úr tigyrendben
kér szót.

Molnáľ Tiboľ
Tisztelt Polgáľmester Úr! Tisztelt Megjelentek! Tisztelt Képviselő-testtilet! Mivel az SZMSZ
úgy rendelkezik, hogy minden napirendi pont előtt kell indítványozní a koľábban említett
javaslatot, ezért ismét javasolja, az SZM\Z 26. $ (1) bekezdés a) és b) pontját és a
hozzászőlźlsok maximális időtartam tĺnak 3 percben való koľlát ozćlsźi.

Déľi Tĺboľ
Szavazźsra teszi fel azigyrendi javaslatot.

158 I 202 4.(Y L.27 .l hattu ozata
Budapest Főváros IV' kerület Újpest onkormányzata Képviselo-testülete úgy dönt, hogy a
képviselő-testületi sZ}/.sZ 26. Ş-ának (1) bekezdés a) és b) pontja szeńnt a napirendi pont
ttĺrgyalâsa legfeljebb 60 percben történhet és ahozzâszólások maximális időtartana 3 perc.
(13 igen, 4 nem, 2 Îó nem szavazott, elfogadva)

Nacy István
Elmondja, ęzmźtr roppant veszélyes jźLték, ami most itt töľténik, különösen a Városgondnokság
esetében a tagcseľe, ugyanis a Városgondnoksághoz ki lett telepítvę az Önkormányzat
valamennyi olyan fontos és lényeges kérdése, mint például akozbeszerzések és összességében
3 és fél milliárd forinttal gazdźůkodik jelen pillanatban a Városgondnokság. Ha onnan kikerül
a Fidesz delegőltja, Rádi Attila, akkor ott megszűnLk az ellęnorzés lehetőség, amit mźr egyszer
korlátoztak azzal, hogy nem tekinthet bęle az EKR-be és különösen veszélyes azért, meĺt a
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Szin-Ker ügy ott zajlott. Ezért azt gondoţa, ez megint csak felveti annak az alapos gyaníjât,
hogy az egész azért torténik, hogy nę láthassanak bele, mi zajlik a Váľosgondnokságnál.
Hozzâteszi, a Szin-Keľ-nél komoly problémát jelent az is, hogy az e|mult 4 évben valahogy a
Szin-Ker Kft. nyeľt meg minden ilyen építési, felújítási munkát a Szakrendelőben, ahol most
tudomása szerint belső ellenonvizsgälat folyik, ami furcsa, hogy saját magź'Ívizsgtija a cég és
így, hogy most már költségvetési szerv, akkor minden nýlvánvalóan ľendben \esz. Azt
gondolja, ,,ez mźlt az a kategóľia, ami erősen megkérdőjelezhęti a szándékot, tehźĺt itt nem
egyszerúen már csak politikai bosszúról van sző, hanem itt valami titkoknak amegórzésétő|
vaĺ sző és ez elfogadhatatlanjelen köľülmények között. Azthiszi, ha olyan ügy került volna
felszínre, mint a Szin-Ker Kft. ügye, a Norbert szátmlâinak az igye, akkor szerintem ti mtr
nemzetkózi. sajtótájékoztatot taľtottak volna Varju Ltszlőval. Kanász-Nagy }y'rt,i.;éval, Fekete-
Győrrel.'' ok ebben nem nýlvánítottak véleméný, ő sem nem nyilvánított véleméný, ami
kijött' az a sajtoből jött ki. Szeretné jelezni, hogy amikor neki bedobáltak ilyen iratokat, akkor
megkereste Trippon Noľbertet és megkérdezte tole, hogy mi ez és van-e valóságtartalma? Azt
vźiaszolta, hogy nincs és nem is foglalkozottve|e, nem jöttek vele elő sehol. Ez igy roppant
veszélyes és újabb cikkek fognak erľől születni és mások is ugyanerľe a következtetésrę fognak
jutni, elsősorban a bulvármédia.

Déľi Tĺboľ
Több észrevétel nem lévén lezârja avitźt és szavazâsratęszi fel a határozati javaslatokat.

Részvénvtáľsaság tĺsztségviselőinek megválasztásáľa
A Képviselő-testtilet Budapest Főváros IV. keľĹilet Újpest Önkoľmányzata,mintazUV Újpesti
Vagyonkezelő ZártkőrÍien Működő Részvénytĺĺľsaság egyedüli tulajdonosi jogokat
gyakoľló ľészvényese jogköľében eljárva úgy dont, hogy

1. Az UV Újpesti Vagyonkezelő Zźrtkoruen Múködő Részvénytáľsaság
Igazgatóságźlnaktagtráttdr. Kató Balâzst2024.június 30-i hatállyal visszahívja.

2. 2024. július 1. napjától kezdődoen 2024. októbeľ 31. napjáig hattrozott
időtaľtamra megválasztja az UV Újpesti Vagyonkezelo Zrt. igaigatősâgźnak
tagâvët
- Kazup Attilát.

3. A Képviselo-testíilet, mint az UV Újpesti Vagyonkezelo ZźĺrIkönĺen Mfüödő
Részvénýáľsaság egyedüli, tulajdonosi jogokat gyakorló ľészvényese felhívja
az Újpesti Vagyonkez elő Zrt..igazgatóságát, soronkĺjvetkező ülésén 2024.júliůs
15. hatállyal hívja vissza azlJjpesti Piac és Vásárcsamok Korlátolt Felelősségú
Táľsaság felügyelő bizottsźĺgânak elnökét dľ. Kató Balt.zst.

4. A Képviselő-testület, mint az UV Újpesti Vagyonkęzelo Zârtkĺjnĺen Miĺködo
Részvénýársaság egyedüli, tulajdonosi jogokat gyakoľló részvényese felhívja
az Újpesti Vagyonkez ętó Zrt. igazgatőšźtţat noţý, a soron következő ülésén
2024. július 16. hatźilyal hattrozott idótaÍtamra 2024. október 3I. napjáig
válasszameg aZ Újpesti Piac és Vásárcsarnok Korlátolt Felelősségrĺ Társáság
felügyelő bizottsága elnĺjkének Sulykos Kľistófot.
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5. A képviselő-testület, mint az UV Újpesti Vagyonkezelő Zźrtkönĺen Működő
részvénytârsaság egyedüli, tulajdonosi jogokat gyakoľló részvényes Îelhívja az
Ujpesti Vagyonkezelő Zrt. ígazgatostĺgát, hogy a soron következő ülésén 2024.
július 16. hattĺllyal hattlrozott időtaľtamra 2024. októbeľ 31' napjâig vâlassza
meg az Ujpesti Piac és Vásárcsarnok Korlátoh Felelősségű Táľsaság felügyelo
Bizottsági tagj rínak Abai Józsefet.

Felhívja a Táľsaságok vezetőit, haladéktalanul tegyék meg a szükséges intézkedéseket a fenti
változások cégbíľósági átvezettetése éľdekében. A Képviselő-testtilet felhatalmazza a
polgáľmesteľt a fenti döntések végrehajtása érdekében szükséges intézkedések megtételéľe és a
szükséges jognyilatkozatok kiadására, az esetlegesen szükséges ,,létesítő okirat'' okirat
módosítás, és egyéb okiratok alźlirásźra.
Felelős : polgiíľmesteľ
Hatándő azonnal
(13 igen, 5 nem, 1 fo nem szavazott, elfogadva)

7. Koľ
Felelősséeű Táľsasáe tisztségviselőinek megválasztásáľa
A Képviselő-testtilet Budapest Főváros IV. kerĹilet Újpest Önkormányzata, mint az Újpesti
Városgondokság Szolgáltató Koľlátolt Felelősségű Táľsaság minősített többségi tulajdonú
tagja jogköľében eljttrva úgy dönt, hogy:

1. azÚjpesti Váľosgondnokság Szolgźĺltatő Korlátolt Felelosségú Társaság felügyelő
bizottság Rádi Attila tag1étt 2024.június 3 0-i hatállyal visszahívja.

2. 2024. július 01. napjtĺtőI kezdődően, 2024. október 31. napjâig hatźrozott
időtartamra az Újpesti Városgondnokság Szolgáltató Korlátolt Felelőssěgű Társaság
felügyelőbizottsâgtlnaktagźĺvâmegvźĺlasztjaazaltbbiszemélyt:
- Bognár Aron,

Képviselő-testület Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkoľmányzata felhívja a Társaság
igyvezetójét, haladéktalanul tegye mog a szükséges intézkedéseket a fenti változások
cégbírósági tttvezettetése éľdekében. A Képviselő-testtilet felhatalmazzaapolgáľmestert a fenti
döntések végľehajtása érdekében szükséges intézkedések megtételéľe és a szükséges
jognyilatkozatok kiadásáľa, az esetlegesen szükséges ,,létesítő okiľat'' módosítás, és egyéb
okiratok alźńrćşttra.
Felelős: polgáľmesteľ
Határido: azonĺal
(13 igen, 5 nem, 1 fő nem szavazott, elfogadva)

ormźnyzata, mint az UPP
Ujpesti Pá|yázatiPľojektmenedzsment Zártkörtien Míĺkiidő Részvénytáľsaság tulajdonosi
jogokat gyakorló részvényese jogköľében eljźmaúgy dönt, hogy:

1. az UPP Újpesti Ptĺlyázati Pľojektmenedzsment Zëńkörűeĺ Mtĺkodo
Részvénýársaság Bartók Béla felügyelő bizottsâgi tagJat 2024. június 30_i
hatél|y aI vi s s z ahívj a.
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2. 2024. július 01. napjától kezdődően, 2024. októbeľ 31. napjáig hatźrozott
időlartamr a az UP P Új p e sti P á.iry azati Proj ektm enedz sm ent z aikarĺlen Miĺkö dő
Részvénýársaság felügyelő bizottsttgënak tagtravá, megváiaszţa az alábbi
személý:

- Bolykó Csaba

Képviselo-testület Budapest Főváros IV. keľülęt Újpest Önkoľmányzata felhívja a Táľsaság
vezęto tisztségviselőit, hogy haladéktalanul tegyék meg a szükséges intézkedéseket a fęnti
változások cégbírósági átvezettetése éľđekében. A Képviselo-testület felhatalmazza a
polgármestert a fenti döntések végrehajtása éľdekében szükséges intézkedések megtételéľe és a
szükséges jognyilatkozatok kiadźsźĺra, az esetlegesen szükséges ,,létesítő okirat'' okirat
módosítás, és egyéb okiratok alźńrtsźĺra.
Felelős: polgármesteľ
Határidő: azorrlal
(13 igen, 5 nem, 1 fő nem szavazott, elfogadva)

8. Javaslat Budapest Főváľos IV. keľület Újpest Onkoľmányzata és az Újpesti
Váľosgondnokság Szolgáltató Koľlátolt Felelősségű Tĺĺľsaság által megktitiitt
Kőzszolgáltatási Szeľző d és 5. számú m ĺí d o sítás án ak j óváh a gy ásár a
Előteri esztő : dr. Tľippon Noľbert alpolgármesteľ

Déľi Tibor
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni

Rádi Attĺla
A Városgondnokság kózszolgtitatâsi szerződése ügyét az utolsó Felügyelő Bizottság ülésén
tźrgyalta a Bizottság. Emlékei szerint egyetéľtett vele, a szerzódés lényegében nem változik.
Amivęl nem értett akkoľ sem egyet, azőta sęm és az ezlltáni időszakľa vonatkozóan sem éľt
egyet az aZ) hogy a közszolgtĺItatźĺsi szerződésben a szellemiségétől eltérő módon rendezvények
és egyéb közösségi események szeľvezése toľtént a kozszolgâltatźsi szerződés pontjaira
hivatkozva, amelyhez a pontok nem effe szolgálnak és ezeknek a pontoknak és a szeruődésnek
sem ez a szellemisége. Szeretné újfent kijelenteni, hogy ezze|nem éľt egyet és ezta gyakoľlatot
jó lenne, ha befejeznék. Van Sajtó Kft., van UKK, próbáţák meg ott megszerveznie ezekęt a
rendezvényeket, és hamźtr itt van ntla a szó, akkor megragadn â az a|ka|mat, hogy Etter Máľktól
elköszönjön az eloző döntés okán. Reméli, hogy könnyebb munkája lesz, mint az elmúlt 5
évben, a Városvezetés talán végre észbe kap és megpróbálja nem megfojtani és éľtelmetlen,
felesleges feladatokkal terhelni a Váľosgondnokságot és talán ki tudnak teljesedni abban a
munkában, amit ott végeznek. Sok vitájuk volt, sok mindenben nem értettek egyet, hol éles, hol
kevésbé éles, hol jogi' hol szellemiségbeli viták. Ettol fiiggetlenül a szakmai munkát és a
kollegák szakmai munkáját nem kérdőję\ęzte meg, minden más esetben éles kľitikával élt és
sajnáţa, hogy ettő1 megszabadították. Lehet ennek örülni, lehet nem öľülni, de majd az é|et
kideľíti.

Déľi Tibor
Több kéľdés, észľevétel nem lévé|ezźlrja avitźú és szavazâsrateszĺ fel a hataľozati javaslatot.
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Budapest Főváros IV' keľület Újpest ÖnkormányzataKépviselo-testülete úgy dönt, hogy1. jóváhagyja Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata és az Újpesti
Városgondnokság Szolgáltató Korlátolt Felelősségtĺ Társaság ëital megkbtött
Közszolgáltatási Szerződés 5. szźmű módosítását az t. melléklet szerinti taľtalommal.2. felhatalmazza aPolgćrmesteľt' hogy a Közszolgźĺltatási Szerződés 5. száműmódosítását
az 1. melléklet szerinti taľtalomma| alttirja.

Fel elő s : P olgármesteľ, a feladatkönel rendelkező alpolgáľmester útj án
Határidő:

1. pont esetében: azonnal
2. pont esetében:2024.június 28.

(15 igen, 4 nem, elfogadva)

9. Javaslat a REx Kuţaotthon Alapítvánnyal kiitendő támogatási szeľződés
jóváhagyásáľa
Előterj esztő : dr. Trippon Norbert alpol gármester

Déľi Tĺboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdés, észręvétel nem lévén szavaztĺsra
teszi fel ahatźrozati javaslatot'

Budapest Főváľos IV. kerület Újpest ÖnkormányzataKepviselő-testülete úgy dönt, hogy
1) aRexKutyaotthonAlapítvány(székhely: 1048 Budapest, Óceánárokutca33., aőőszâm:

18015676-1-41, nyilvántarttĺsi szźtma: 01-01-0003511) ľészére 1.200.000,- Ft, azaz
egymillió-kettőszâzezer foľint működési célú támogatás felhalmoztĺsi célra tĺjľténő
átcsopoľtositźstlval összesen 6.200.000,- Ft, azaz hatmillió-kettőszźzezer forint
''Felelős Állattaľtás Hâza é:pitésére, berendezése'' célú egyedi tźtmogatźlst biztosít a
döntés napjźńol, 2024. decembeľ 3 1 -ig felmerülő kiadásaira;

2) felkéri a Polgáľmesteľt, hogy a szükséges intézkedéseket a hatźrozat végrehajtása
érdękében tegye meg felhata|mazva egyben atźmogatźtsi szęrzŕidés aláíľására.

F elelő s : P ol gármester, a fel adatkörrel rendelkező Alpol gáľmester útj án
Hatźmdó: 1. pont esetében: azollrlal

2. poĺt esetében: 2024. augusztus 30.
(18 igen, I tartőzkodás, elfogadva)

10. Javaslat Budapest Főváľos Iv. keľület Újpest Onkoľmányzata 2024. évi
közb eszerzé s i te ľvé n e k 2. szálmű m ó d o s ítá s á ra
Előteľj esztő : dľ. Trippon Norbeľt alpo 1 gármesteľ

Déri Tĺboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni

Rádi Attila
Szakmai jellegri kérdést szeretne feltenni. Megjelenik foľgalomtechnika, útfelrijítás, útépítés.
Változik-e a gyakorlato mert az ęIőzö kózszolgâ|tatâsi szęrződésnek a Városgondnokság
esetében részei voltak ezek a feladatok, szeruődése is volt râ. A szeruődései vagy kifutottak
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Vagy nem' szerinte még taltĺn nem Vagy ki fognak futni. Kérdése az, hogy most akkoľ
visszakertilnek ezek a feladatok, vagy csak részben' vagy mind a két helyen lesz a
Kozbęszęrzési Tervben ilyen feladat, illetve végzi a Városgondnokság és a Városhźza is ezt a
feladatot?

dľ. Tľippon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testĹilet! A jelenlegi gyakoľlathoz, illetve jogszabâlyi kĺirnyezethez képest
ebben a pillanatban nem javasolnak éľdemi vźitozźľ;t. A közszolgáltatási szerződés alapjźĺn a
leegyszerusítve a katyűzâsi munkák a Városgondnokság Kft.-nek a feladatkörébe tartoznak.
Ebben az elíőterjesztésben kifejezetten útépítési munkákról van sző. A járdarekonstrukció és
parkolóépítés, jelen esetben is az Önkormźnyzatnźi volt és javaslatuk szerint marad is. A
forgalomtechnikai kivitelezésľe is tesznek javaslatot, hogy kozbeszerzési tervben szerepeljen,
illetve atérfigyelő kamerarendszer keľült még ide. Ennek számos oka van, hogy ide bęlevették
aközbeszerzési tervbe, az egýk az,hogy ezęk a szerzőđésęk lejárnak va1y a keret kimertilt,
ezért mindenfeleképpen indokolt biztosítani a feladatellátást ily módon is. Nagyon fontosnak
tartja leszögezní, hogy mindegyik beszerzést kizârolagés nagyon szigoru módon, teljesen nýlt
eljárás keretében j avasolják lebonyolítani és megvalósítani.

Rádi Attila
A parkolóépítést érti, ajáľműrekonstrukció az ÎelÍĄitâst takar az ő foga|mai szerint, és ha azt
költségvetési szempontból nézik, akkor van beruházźs és van karbantaľtás sor. Érzése szennt a
jáľműrekonstrukció az odatartozik, ezértkérdezte. Erti avźiaszt, de akkoľ a cim nem jó vagy
majd a munkanemekben vagy aköltségvetésükben hol fog ez|âtszani? Szerinte Újpesten foldút
se nagyon van, ftldjárda sincsen nagyon' amit kimondottan járdaépítésnek hívnának. A
parkolóépítés az rendben van, de a járdarekonstrukció szerinte felújítás és nem beruhâzts.

dr. Trippon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Nyilvánvaló, hogy egy nyílt kozbeszerzési kiírásban foglalt
egységáľak, illetve az abban foglalt mrĺszaki taľtalom ezekre a kérdésekre minden
ajânlattevonek és magunknak is választ fog adni. Azt gondolj a)azonmźrpénzigyi és számviteli
szakemberek vitatkozzanak, ha mondjuk' Van egy aszfalt jarda, amitúgy, ahogy van, e\bont az
Önkormányzat,mert szét van törve, mert 1000 ěves, meľĹa lakók aztĚěĺlç.,éJĹelyette például
noľmális alapozással készül egy viacolor jźrda, az pénzigyi-számviteli éľtelemben építésnek
va1y felújításnak minősül-e. Azt gondoţa, ezeket nyilvanvalóan egy kozbeszerzési
dokumentációban pontosan rögziteni kell, hogy miről van szó, ha erľe volt kíváncsi képviselő
úr.

Déri Tiboľ
Több kérdés, észrevétel nem lévélezârja avitát és szavaztsratesz fel ahatźĺrozati javaslatot.

l. az előteľjesztés 1. mellékletét képezo Budapest Főváros IV. Keľület Újpest
onkormányzattnak 2024. évi módosított Közbes zerzési Tervét elfogadja.

2. Îel'kéri a polgármesteľt, hogy _ a felelős akkľeditált kózbeszerzési szaktanácsadó t'ľjźn _
gondoskodjon a nyilvánossá tételéről, valamint a módosított Kĺjzbeszerzésj Terv EKR-ben
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történő megj elenéséľől'
Felelős: polgármester, a felelős akkľeditált kozbeszerzési szaktan âcsado iftjźn
Hattndit:

1. pont: azonnal
2. pont: 3 munkanapon belül

(15 igen, 4 brtőzkodás, elfogadva)

Molnór Tibor képviselő úr 11.'30 órakor az ülésről tąvozott, így a képviselőłestĺileti ülés
létszáma I8 Jő letţ.

11. Tájékoztatás a Budapest F'őváľos Koľmányhivatala á.Jtat a Budapest Főváľos IV.
keľület Újpest onkoľmányzata Képviselő-iestületének 113t2024: (IV. 25.) számú
határozatálval szemben megküldött tiiľvényességi felhívás taľtalmáľól, egyben
j avaslat azzal kap csolato s d tintés meghozata|áłr a
Előterjesztő : Déri Tibor polgármester

Déľĺ Tiboľ
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni'

Naw István
Furcsának talćůja, hogy Molnár Tibor csak azokban a kéľdésekben, amelyekben erősen politikai
jellegrĺ taľtalmakat vitattak meg, azol<nâl szőlthozzâés korlátozta a jogait. Most többszor szolt
hozztl,mínt az elmúlt 4 és fél évben, ez nem személyeskedés, csak jelzi.
Szecsődi Tamás, aki egyébként bedobta hozzâ a szőrőlapját és abból az đeruirt ki, hogy
Allamigazgatási Főiskolit végzett és az elmúlt 4 és fél évben egyszer nem szólt hozzźl",hoţy
gond van az előterjesztéssel, mert nem felel meg a jogszabćĺIyoknak. Például eZ sem felel meg
a jogszabźiyoknak. Nem volt tul gyakoľi felszólalója a képviselő-testületi üléseknek, ahogy a
többiek sem.
Az előteľjesztéssel kapcsolatban szeretné megkéľdezni, hogy politikai nyomásra szuletett ez a
szakmai eloterjesztés vagy pedig ez Jegyzo Asszony álláspontja? Mint a törvényes ég őréĺek ez
az źilźtspontja?

dr. Moldván Tünde
Yćiaszźlban elmondja, ez a jogi álláspontja'

Naw István
Megkérdezi, hogy ismerik-e a kultuľális törvéný és az abban megfogalmazott kultuľális
intézmény fogalmát? ,,A többiek kedvééľt, akik itt ülnek, és senkit nem éľđekel, hogy itt mi
zajlik, egyetlenegy dolog érdekel benneteket, hogy jöjjön a ťtzetés a szźmLźúokľa, csak
személyes egzisztenciális érdekeitek vannak, egyébként meg szakmai és egyéb érdeklodést nem
tanúsítotok egy-egy előterjesztés iránt, ez szttmta\anszoľ bebizonyosodott.'' A Koľmányhivatal
azt mondta, hogy hatćłrozott időľe lett kinevezve az iĺtézmény vezetéséÍe aZ a hölgy, aki ellen
semmilyen kifogása nincs, legfeljebb csak annyi, hogy nem maximálisan I2O napra,hanem 173
napra szólt a kinevezése . Ez ĺem vitatható és a Kormányhivatal ezt megkifogásolta. Ha mât a
kinevezése ily módon megtöľtént és l20 napon tul mutat, akkoľ nem ideiglenes megbízást
kapott, hanem megbízást kapott ennek aziĺtézménynek avezetésére, mégpedi ghattrozott időre
kapott megbízást. Abban egyetéľtenek, mert a 77. Ş az eloterjesztésben foglaltak szennt, ,r4
települési ĺ)nkormónyzat a kĺjzművelődési alapszolgóltątások folyamatos hozzdftrheţősége
érdekében, a 78/I. ţ (1) bekezdésében fogĺaltaknak meýlelően kozosségi színteret, illetve



kÓzmíĺveĺődési intézményt biztosít''. Ez tiszta soľ közmúvelődési intézményről beszél. A
közművelodési intézmény alatt azt értjik, a77. ţ (4) bekezdése alapján (4) ,,Az állam, ą
települési önkormónyzat, ą nemzetiségi önkoľmányzat vagy az Ónkormányzati tórsulás által
fenntartott kÓzm{ivelődési intézmény az áĺlam vagy az ĺ)nkormónyzat ]00oń-os tulajdonában
ólló nonprofit gazdasagi társaságként vagy kaltségvetési szervként mtjkÖdik' " Ez a
kozművelődési intézméĺy, az UKK, közművelődési intézmény. Innentől kezdve a Ptk.-t
bekevemi az ostobaság. Feketén-fehéren kimondja a törvény.
Az egy másik dolog, hogy ebben az elóterjesztésben olyanokat olvas, hogy a ,,töľvény
eloirhatjď', a törvény nem előíľhat - legalá,bb két helyen szerepel benne - hanęm előírja és a
törvény azt is előirja77 . Ş (5) bekezdés, hogy a közmúvelődési intézmény típusa lehet kulturális
központ. Az Újpesti Kulturális Központ nevében is azt szerepel, hogy o"ey Újpesti Kulturális
Központ, ezt megelőzően Gyermęk- és Iţúsági Hâznak neveztük, amit szintén felsoľolt
törvény.
Megkérdezi, hogy az EMMI rendeletet valaki végig olvasta-e vagy sem? Igen, rendben van'
akkor viszont, ha egy újpesti kulturális intézményról beszélnek, akkor az EMMI rendelet
alapjân a kinevezésnek feltétele lętt volna egyrésztpâlyźuat, másrészt pedig apâlyâzat szeľint
a szakmai feltételek teljesítése. Ezek hiányoznak és nem a hölgy a hibás ezért, hanem azok,
akik ilyen eloterjesztéseket teľjesztenek a testület eIé. Az Önkoľmányzatnak is van a
közmúvelődésről szo|ő 2/2016.(I. 29) önkormányzati rendelete, arra sehol nem töľténik
hivatkozás. Ebben nincs aľľól szó, hogy az Önkormźnyzatnak van egy kulturális feladatokat
szabëiyozo rendelete. A rendelet 3. Ş-a szerint ,,Az Önkormónyzat a i feladatait
elsősorban az általa alapított és eg,,edĺ;li tulajdonót képező Újpesti Kutt t Nonprofit
Koľlátolt Felelősséý Táľsaság (a tovóbbiakban" Társasóg) útjón, a Társasóggat kotott
kozszolgáltatósi szerződés keretében, éves kozszolgdltatdsi terv és egłedi megbízósok atapján láţa
et.

A rendelet 1. Ş szerint ,,Budapest Fővóros IV. kerület Újpest onkoľmónyzata kötelező feladata
a muzeáĺis intézményelçről, a nyilvános konyvtári ellátásľól és a közmíÍvetődésrőt szóló ]997'
évi CXL. tÓrvény 76. l o b.ekezdés szerinti kazmtÍvelődési alapszolgáltatások teţes kÓrének
megszervezése' '' Ezt aZ Újpesti Kulturális Központľa biita. Azt gondolja, ezzęI az
előterjesztéssel egy dolgot lehet tenni vagy visszavonni és íľni egy rendes előterjesztés, amiben
azt mondják, hogy mindenben igaza van a Kormányhivatalnak ebben a töľvényességi
felhívásban vagy,,belementek megint abba, mert ezt is el tudja képzelni, meľt Déľi Tibornak a
sunyi tevékenységébe az is belefer, aki folyamatosan a két fel kozött aknamunkát végzett és
nyakig benne volt az árokásásban és úgy gondoţa, hogy mire ez az ügy végigmegy, addigra
meg már úgyis ki lesz nevezve október 15'től az ij vezetője az intézménynek''. Ez is lehet, ez
egy sunyi megoldás, de ettol még ez a töľvényességi felhívás jogos, és amiről most dönteni kell,
azpeđig hülyeség és ebből a szempontból jöhet ide akárhány a|jegyzo, nem lesz vźitozâs a
hivatali munkában, ha nem aHívatal, nem a szakembeľek, nem a jegyző,hanem a politika fogja
eldönteni, hogy mi törvényes meg mi nem. Az előteľjesztésben az szerepel, hogy a ,,törvéńy
előirhaţa" az hülyeség. Ki olvassa el ezeket az elóterjesztéseket, mert szerinte nincs olyan
ember. Például Bedő Katalin, aki éppen négyhavi jutalmat kap 5'000.000 forint környékén, ő
is elolvashatta volna. Szerinte jobb lesz ezttĺjragondolni.

dľ. Moldván Tĺinde
Yźiasztĺban elmondja, nem ebből a megközelítésből' azonban elolvasták a kulturális törvényt,
elolvasták az EMMI rendelętęt és az az âllâspontjuk, hogy a Ptk. egy magasabb szintrĺ
jogszabźtly, a gazdasâgi táľsaságokra vonatkozoan szabályokat źilapit meg és az EMMI által
hatâlyba léptetett jogszabálý pedig nem igazitotttlkhozzźL Tudna ő is idézni a jogszabályból
az 5-ös 6-os Ş-bó1, amikor azt mondja, hogy ,,intézmény'' szerintük nem intézmény' hanem
gazdasâgi társaság, nonpľofit kft. és abban például olyanok vannak, de ha igénylik, felolvassa



szó szerint is, hogy az intézmény vezetojének, ha a munkavis zoîyamegszűnik, 1 20 napon belül
ki kell imi apźiyttzatot. Ezek ahatáridők gazdaságitáľsaságľa abszolúi nem éľtelm ezhetok' Az
az tůléspontja' hogy nęm intézmény, hanem gazdasźęitársaság, ahogy ez az előterjesztésben is
szerepel. Volt máľ olyan, hogy fľakciővezető úrral nem értettek egyet, tiszteli az ő véleményét
és tisztelni is fogja a jövőben is, pontosan azért a 30 évéľt, amit eltöltött az onkoľm źnyzatnźi.

Nagv István
Jegyző asszony idézte be a 76. Ş (4) bekezdését, ami egyértelműen kulturális intézménynek
nevezi az Újpesti Kulturális Köżpontot, ffiog a helyi .*d"l.t is. Azt pedig, hogy a ptk.-ra
hivatkozik egy olyan ügyben, amire nem a ptk., hanem egy olyan j ogrrabil5,t, ami kifejezetten
elTe a feladatra született, ne keveľje össze' ugyanis ebben az esetben egyértelműen a kultuľális
törvényt kell alkalmazni. Nincs vtůasztási lehetőség és a Ptk. meg nem szabźiyoz olyat, amit
más törvény meg szabëůyoz. Jelen esetben a kulturális törvény szabtlyoz. Ebbenne legyen vita,
prőbâlja meg újraértékelni fliggetlen attól, hogy milyen feladatot kapott, hogy mossa ki saját
magźlŕ is abból döntésbol, amiľe felhívta a figyelmet, hogy ne csináljátok és megkérd ezte jegyzo
asszonýól, hogy szerinte ez jogszenĺ-e? Azt mondta, igen, de nem kérdezte meg, hogy miéľt
gondolja azt,hogy ez nemjogszeni.

dľ. Moldván Tünde
Nem kapott semmilyen ťeladatot és megkéľdezte Frakci ővezeto urat, csak nem kapott vźtlaszt.

NaeY István
Azt gondoţ a, itt alapveto értelmezési problém avaÍL) és ezlejëratja aHivataltés lejáratja azokat,
akik ezt az eloterjesztést alćłírtźl<, Déri Tibor, Dr. Mike drpâd, Kormányosné Tóth Mária
kabinetvezető Bedő Katalinnál, dr. Gácsi Anett aljegyzo, dr' Yaczi Katinka jogi refeľens, dľ.
Moldván Ttinde jegyző. Azt gondolja' nem érdemes ebben vitźĺtkezdeni a Kormányhivatallal,
mert álláspontja szeľint a Koľmányhivatalnak ebbe tökéletesen igaza van' Megkérd,ezi, hogy
kiíľták-e apźiytĺzatot? Nem? }y'légazt sem írták ki, pedig ki kellene ími aptĺIyźlzatot azEMMI
rendelet alapjćlĺ. Az cjsszes többi önkormźnyzat tudja, hogy mit kell csinálni, csak Újpesten
nem tudják'

Déľi Tiboľ
Nem lát több kéľdést, észrevéte|t,lezźĺrja avittĺt és szavazâstateszi fel a határozati javaslatot

Budapest Főváľos IV. kerület Úipest onkoľmánvzata Kénviselő-testületének
7. á|tal a

IV.

kapcsolatban
Budapest Fováros IV. keľület Újpest ÖnkormányzataKépviselő-testülete a Budapest Főváros
Kormĺĺnyhivatala á,ltal a Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzata Képviselő-
testületének II3/2024, (IV. 25.) szźlmí hatźrozatâval szemben megküldött törvényességi
felhívás tartalmtĺt megvizsgálta, azza\ kapcsolatban úgy dönt, hogy - az előterjesztésben
kifejtett álláspontjáľa figyelemmel - azza|nem ért egyet.
Felelős: Polgármester
Hatáńdő: 2024.július 4.
(I}igen,5 nem, 1 fü nem szavazott)



12. Javaslat tulajdonosi diintés jóváhagyásárći az Újpesti Torna Egylet részére
Előteriesztő : Czig\er Lë.szlrő alpolgármesteľ

Déľi Tibor
Az előterjesztő nem kívan szóbeli kiegészítést tenni.

Szabó Balázs
Tisztelt Képviselő-testiilet! Annyi észręvétele lenne ehhez az előterjesztéshez, hogy van benne
több valótlanság, amivel nehéz egyetértenie, amire a figyelmet azért érdemes lenne ťolhívni.
Az egyik az, hogy az IJTE haszntiati joga nem kizáľólagos, ott onkormźnyzatuĺlk és az
illetékességi teľületén lévő oktatási intézmények is szerveznek spoľtrendezvényeket. Az elmúlt
5 évben szźlmtalanszot prőbâlta, męg tett kísérletet arÍa) hogy kiderítse, hogy az
onkormányzatotmegillető használati joga aTáboľ utcai létesítménybeń hogy nézki és hŢgyan
érvényesíthető a gyakorlatban és hogyan haszĺtihatja Újpest onkormanyzata a áajéľ'
tulajdonában ál1ó ingatlant és a rajta levő létesítményeket, ha a kedve szottyan, hogy ott
bármifele renđezvéný szervezzen 5 év alatt nem tudott ľájönni, hogy ez hogyan működik.
Egyetlen egy alkalommal sem érvényesítette az onkormźnyzat az őtmegilletohasznźtlati jogot
a Tábor utcai létesítménnyel kapcsolatban. Szerinte az onkorm tnyzat szándékosan nem is volt
hajlandó érvényesíteni az ót megillető haszntńatijogot.
A másik az,hogy azUTE kiemelkedő szerepet játszik az élspoľt utánpótlás nevelésében. Igen,
csak más egyestiletek szttmâra, meľt nem saját maga szźtmźľ:a biztos, hogy nem, jelen állás
szeľint. Az előterjesztés arról szól, hogy azUTE multifunkcionális csamokában tönkľement,
vagy olyan állapotba kęrĹilt a parketta' hogy azt ki kell cserélni 66.000.000 forintéľt és akkor
ezt a Honvédelmi Minisztérium Spoľtállamtitkársága feltehetően ťlnaĺszirozni fogja. Ehhez ad
tulajdonosi hozzájttru|źtst az Újpesti Önkormźnyzat. Ennek nagyon örül, meg pěi."" minden
létesítmény-fejlesztésnek örülni kell, de mi fog töľténni ezen a paľkettán, ha most majd
felújítják, meľt.amióta til ęz a csaľnok érdemi eredméný ebben a létesítményben gyakorlatilag
nem történt. Újpest felnőtt ľöplabda csapata eredményt nem tudott még eléńi ebben á
csarnokban, kiemelkedő eľedményľől nem is beszélve. Az újpesti futsal csapatot pedíg oze
István elüldözte ebből a csarnokból. Minden egyes évbe kísérletet tett arra, hogy ez a csapat ne
játszhasson benne' Amikoľ nagy nehezen' nyomásra sikerült azt eléľni, hogy ebben a
csaľnokban mégiscsak játszhasson a futsal csapat és ne mondjuk Angyalťoldön kelljen jźńszani
a sajëtt hazai bajnoki mérkőzéseit, akkor is olyan bérleti dijat szabott meg oze István, ami
gyakorlatilag nem tette lehetővé a hosszú távú eľedményes működését azűjpestifutsal klubnak.
Nagyon öľül neki, hogy lesz végre parketta meg új talaj ebben a spoľtcsaľnokban' csak
eredmények nem lesznek már megint, ez a probléma az egésszel kapcsolatban. Amikoľ mint
szurkolók számonkérik az UTE-t, hogy hol vannak az eľedmények, különösen a
csapatsportágakbarl akkor mindig az a vâ|asz, most miéľt nem örülnek, nézzék meg milyen
fejlesztések töľténtek a Tábor utcába és akkoľ-mindigez aptnbeszéd,egymás melletti elbeszélés
zajllkle és akkoľ meg kell állapítaniuk, hogy oze István egy kiemelkedđ színvonalú létesítmény
fejlesztő, de csapnivaló klubvezető, mert eredméný meg nem tud és nem is akar felmutatni az
Ujpesti Torna Egyletben. Nagyon jó, hogy van új csarnokunk meg nagyon jó, hogy lesz benne
új parketta hamarosan, csak eredmények nem lesznek benne. A szurkolókat meg továbbra sem
fogiák szívesen lźĺtni, ez a probléma ęzzel a fejlesztéssel. Ettől fiiggetlenül persze me1szavazza,
minden az UTE-| érintő fejlesztést meg fog szavazn| csak az a baj, hogy az UTE-nak a
spoftkoncepciója itt véget is éľ' ennyiből á11 és eredmények ebből továbbľa sem lesznek. A
rciplabda csapat ugy3núgy nem lesz eredményes, mert nem fogja megkövetelni tőle se oze
István se az Ú3pesti Önkormányzat, aki a legnagyobb 

"rpon 
oriénnekázegyesületnek. Senki

nem támaszt semmiféle eľedményességi kritériumot feléljük. Sok tekintetben sajnos mi
szurkolók sem, meľt gyakorlatilag mźr belefaľadtak, hogy szélmalomhaľcot vivnak oze



Istvánnal és az őket kitaľtó politikai erőkkel itt Újpesten. Tehát eredmény ettől nem lesz, viszont
nagyon széplesz a parketta.

Nagy István
Megkérdezi Polgáľmester úrtól, hogy akar-ehozzâszőIni ahhoz, amit Szabó Balâzs elmondott,
meľt úgy gondolja, valamiféle helýsmerettel máľ rendelkezik az Újpesti Toma Egylet ügyeit
illetően? A Polgáľmester helyett megválaszoljaSzaboBaltĺzsnak,hogy a futsal-t beszervězték
az Ujpest FC Kft-ben,tehéúonnantól kezdve az Újpest FC Kft-ben múködik a futsal szakosztttly
is, és hogy még Déri Tiboľt tájékoztassa, jó ismerő se,batćija, akire sokszor hivatkozott, ovári
Lźszlő lett ennek avezetóje.
Szabó Balt.zs azon se csodâlkozzon, hogy az Újpesti onkormányzat nem tźtmaszt semmi
követelményt azlJjpesti Torna Pgylettel kapcsolatbán . ,,Ttĺmasztottái valamilyen követelméný
az elmúlt 4 év és fel évben az onkoľmáĺyzatmunkájának az eredményessége kapcsán? Nem
tźlmasztottétl, minden úgy volt jó, ahogy van.'' Szeľinte az újpesti választópolgárok, az a7O.OOO
ember, akit szavazott, ők sem támasztottak semmiféle eredményességére vonatkozó feltételt,
amikoľ szavaztak. Azl'rlrtént, hogy Magyaľ Péter elvitte a show-t, egyszeffe volt ellenzékváltó
és kormányvźůtő hangulat. Kicsit az el\enzéket jobban megtitötte, Újpesten nem, de ennyi
töľtént. Ebbőlkéne levonni mindenkinek a kovetkeztetéseit Újpesten is, meg máshol is.

Déľĺ Tiboľ
Több észrevétel, kérdés nem lévén lezârja avitźú és szavazâsra teszi fel a határozati javaslatot'

részére
Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkoľmányzata Kepviselő-testülete úgy dönt, hogy
hozzajarul a 7633417 hľsz.-ú természetben a t046 Budapest, Szilágý u. 30. szám alatti
ingatlanon található multifunkcionális sportcsarnok sportburkolatának felújításához, és igy
Budapest Főváros IV. keľület Újpest Önkoľmanyzata Képviselő-testtiletének a Budapest
Főváros IV. kerület Ujpest onkormányzata vagyonáról és a vagyonelemek feletti tulajdonosi
jogok gyakoĺlásáról szóló 48l20I2' (XI. 30.) önkormányzati ľendelete szerinti tulajdonosi
hozzttjźtrulttst megadja, azzal a feltétellel, hogy a Honvédelmi Miniszténum is íľásbeli
j ó váhagyás at adj a a b eruhâztts me gval ó s itâs tłhoz.
F el elő s : Po l gármesteľ, a feladatkörľel ľendelkező Alpol gármester útj án.
Hatáľidő: azonnal
(18 igen, elfogadva)

13. Javaslat Budapest Főváľos IV. keľĺilet Újpesti Onkoľmányzata és az Újpesti
Kultuľálĺs Ktizpont Nonpľofit Kft. ktiziitt fennállĺó közszolgáltatási szeľződés 3.
számú módosításának jóváh agy ására
Előterjesztő: Bedő Katalin alpolgáľmesteľ

Déľi Tiboľ
Az előteľjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavaztĺsrateszi fel
a hattr o zati j avasl atot.
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pest onkormányzat Képviselő-testülete (a
továbbiakban: Képviselő-testtilet) úgy dönt, hogy jóváhaąyjaa Budapest Főváľos IV. keľülęt
Újpest onkormányzata és az Újpesti Kulturális Közpoňt Nonprofit Koľlátolt Felelősségú
Társaság között 2019. június 14. nap1ân kötött közszolgźůtatź.si szeruődés 3. sztlmu
módosítását,

2. a Képvisęlő-testület felhatalmazza apolgćĺrmestert a fenti döntés végrehajtása érdekében
szükséges intézkedések megtételére és a kozszolgźitatźsi szerzodés alâirâsźra.

Felelo s : P ol gáľmester, a feladatkörrel rendelkező alpol gármesteľ útj án
Határiđő:

1. pont esetében: azonnal
2. pont esetében: 2024.június 28.

(I7 igen, 1 tartózkodás, elfogadva)

14.Javaslat Újpest onkoľmányzata fenntaľtásában míĺködő óvodák alapító
okĺratának módosításáľa
Előteľjesztő: Bedő Katalin alpolgáľmester

Déľĺ Tĺboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazźĺsrateszi fel
a hatźr ozati j avaslatot.

módosítja a Budapest Főváľos IV. keľület u:o.u6ÍłääŢJ;:,'1ľffiiää|"l-'i'ľťľji'ľ*
. Újpesti Ambrus ovoda
. Újpesti Aradi Óvoda,
. Újpesti Aranyalma Óvoda
. Újpesti Bőľfestő Óvođa
. Újpesti Dalos Óvoda
. Újpesti Deák ovoda
. Újpesti Homoktövis Óvoda
. Újpesti JMK Óvoda
. Újpesti Karinthy Fľigyes Óvoda
. Újpesti Liget ovoda
. Újpesti Nyár Óvoda
. Újpesti Park Óvoda
. Újpesti Viola Óvoda
. Újpesti Viľág óvoda

alapitő okiľatát az eloterjesztés tartalmazta módosító okiratok és az alapítő okirat
módosításokkal egységes szeľkezetbe foglalt vá,ltozata szerint és felkéri a polgármesteľt a
változások aMagyar Kincstár felé torténő bejelentésére.



Felelos : Polgáľmester, a feladatköľľel rendelkező alpolgármester útj án
Hattndłĺ: 2024. július 3 0.
(18 igen, elfogadva)

15. Javaslat a Káposztásmegyerĺ Spoľt és Szabadidő Klub, mĺnt újpestĺ sportszervezet
tevékenységének támogatására a2024, évben kiíľt pátyázatí eljáráls keľetében
Előteľjesztő: Bedő Katalin alpolgáľmester

Déľi Tĺboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazâsrateszi fel
a hatttr ozati j av as I atot.

ovaľos elő_

épviselőtestülete úgy dönt, hogy
Káposztásmegyeri Sport és Szabadidő Klubot, annak pźiyâzataban leíľt sporteszközök,
sportfelszerelések vásárlása tfugyźban 200 000 Ft támogatásban részesíti az újpesti
sportszeľvezetek tevékenységének tźtmogatâsára})Z{. évben klirtpâIyâzati eţárás keretében
Felelő s : P o1 gármesteľ, a fel adatkörrel ľendelkezó alpolgáľmester útj án
Hatáľidő: 2024. június 3 0.
(18 igen, elfogadva)

16. Javaslat Peteľ Ceľny Alapítvánnyal ktitendő támogatálsĺ szeľződés jóváhagyásáľa
Előterj esztő : P eľneczky Lźszlő alpol gáľmesteľ

Perneczky László
Kiegészítésként elmondja, aNépjóléti Bizottságon, illetve a Pénzügyi Bizottságon Czinke Sára
képviselő asszony inditvźnyćtta, ahattĺrozata javaslathoz az a módosítás sztiletett, hogy a Peter
Cerny Alapítványnak sztnt 1.000.000 forintot 500.000 forinttal emeljék meg, tekintettel arra,
hogy több mint 3.000.000 forintot költ az alapítvtny csak az újpesti újszülöttek sztĺllitásttra
illetve gondozására. Ennek az 500'000 foľintnak a biztosítástú az egészségügyi és szociális
źryazatí tartalék terhére javasolja biztosítani. Kéri, hogy ezt tekintse a Képviselo-testület
alapjavaslatnak.

Déľi Tiboľ
Több észrevétel nem lévén szavazásra teszi fel az előteľjesztti tital alapjavaslatként módosított
hatćlr ozati j avas l ato t'

170l2024.(vl.27.) határozata a Peteľ Ceľnv Alanítvánnval ktitendő támopatási szeľződés
ióváhaeyásáľól
Budapest Főváros IV. keľület Újpest ÖnkormányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy

a Peteľ Cerny Alapítvány a Beteg Koraszülöttek Gyógyitasâért (székhely: 1083
Budapest, Bókay János u. 53, adőszârn: 1,9010289-1,-42) szârnára 2024. évben
Budapest Főváros IV. keľĹilet Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének a

1
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Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzata és intézményei 2024. évi
összevont koltségvetéséről és a végrehajtás szabâlyakől szóló 612024. (II. 2o.)
onkormányzati rendelet 5.a szźlmll mellékletében foglalt tétblâzat UBl2'7.,,Peter Cerny
Alapítvány a Beteg Koľaszülöttek Gyógyitźsźĺért támogatása" elnevezésu eloirźnyzata
terhére 1.000.000 Ft, azaz egymillió forint összegű működési célú támogatást biztosít,
azaz egymillió forint összegú mfüödési célú támogatást, továbbá 6. szźlmu
mellékletében foglalt tttblâzat B11126. ,,Egészségügyi és szociális âgazati tartalék'
elnevezésű előirányzata terhére 500.000 Ft, azaz őtszánezer forint összegű múködési
célú támogatást, összesen 1.500.000 Ft, azaz egymillió ötszâzezęr forint összegű
támogatást biztosít.
felkéri a Polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket a hatźrozat végrehajtása
érdekében tegye meg felhatalmazva egyben a kapcsolódó támogatási szerződést
alźńrâstra.

Felelő s : Pol gármester a fel adatkĺjrrel ľendelkező Alpol gármesteľ útj án
Határidő: 60 nap
(18 igen, elfogadva)

17. Javaslat a Twist olivéľ Alapítvány 2023. évľe vonatkozó szakmaĺ beszámolójának
elfogadására
El őteľj esztő : P erneczky Lćlszlő alpol gármester

Déľĺ Tiboľ
Az előteľjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazásrateszi fel
a hatźr ozati j avaslatot.

Főváľos
l71l2024.(YI.27.\ hatálrozata a Twist olĺvéľ Alapítvánv 2023. évre von atkoző szakmaĺ
beszámolóiának elfoeadásáľól
Budapest Főváros IV. keľület Újpest onkormányzata Képviselő-testtilete - a Twist olivér
Alapítvány 2023. évi munkáját megköszönve - úgy dönt, hogy a Twist olivér Alapítvány utcai
szociális munkához, nappali melegedőhöz, valamint átmeneti sztilő működtetéséhez
kapcsolódó feladatok ellátásáľól szőlo 2023. évľe vonatkozó szakmai beszámolój tĺt az
előterj esztés melléklete szerint elfogadj a.
F elelő s : P ol gármester a feladatkörrel rendelkezo Alpol gármesteľ úd án
Hatáľidő: azonnal
(18 igen, elfogadva)

18. Javaslat a Twist Oliveľ Alapítvánnyal ktitendő támogatási szerződés
jóváhagyására
Előterj esztő : P erneczky Lźszlő alpol gármester

Déri Tiboľ
Azeloterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észľevétel nem lévén szavazâsrateszi fel
a hattr o zati j avas I atot.
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Budapest x'őváľos Iv. keľület Úinest onkoľmán vz,ntz Kénvĺselő_testĺiletén ek

Budapest Főváľos IV. kerület Újpest ÖnkoľmányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy
1) a Twist olivér Alapítvány (székhely: 1044 Budapest, Fóti u.4., adőszam: 1967I152-I-

41) szamâra 2024. évben a Budapest Főváros IV. kerĹilet Újpest onkormányzata
Képviselő-testtiletének a Budapest Főváľos IV. keľület Újpest onkormányzata és
intézméĺyei 2024. évi összevont költségvetéséről és a végrehajtâs szabâlyairól szóló
612024. (II. 20.) önkormányzati rendelet ó. mellékletében foglalttablâzatBlll3z. ,,Twist
olivér Alapínóny támogatdsa" eLőirźnyzat terhéľe mindĺjsszesen 10.000.OOO Ft, azaz
tizmilliő foľint összegű támogatást biztosít az alźhbibontásban:
3.500.000 Ft, azaz hárommilliő-otszźzezeľ forint összegű működési célú támogatást
bi zto sít kozilzemi költségek fedezés ére,
6.500.000 Ft, azaz hatmillió-ötsztzezq foľint összegű felhalmozási célú támogatást
biztosít a vizesblokk felűjítźsëlra, mely magźĺba foglalja a meglévo burkolatok, bels<ĺ
nyi|âszćrők (ajtók), lefolyó és vízľendszer teţes bontását, sitt elszállítâsźú,vizszigetelési
munkálatokat, iĄ viz és lefolyórendszer kiépítését, régi, sok esetben máľ nem működő
belső ajtók vízźilőra cseľélését, beépítését, épített zuhanyzők kialakítását, burkolási
munkálatokat, aljzat és oldalcsempéket, szaniteľek, mosdók, WC, csaptelepek, tartályok
szerelvényezését, fütőtestek cseréjét, festési, mâzolćsimunkák elvégzését;

2) felkéri a Polgármesteľt, hogy a szükséges intézkedést a hattrozat végľehajtása
érdekében tegye meg felhatalmazva egyben a kapcsolódó támogatási szerzodés
altńrtstra.

F elelő s : P ol gármester a fel adatkörrel ľendelkezo Alpol gármester útj án
Hatáľidő: ó0 nap
(18 igen, elfogadva)

19. Javaslat Inteľ-Ambulance Egészségiigyi és Szolgáltató Zártkőrtien Míĺki'dő
Részvénytársaság beszámolójának elfogadására
Eloterj esztő : P erneczky Ltszlo alpol gáľmester

Déľi Tĺboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észľevétel nem lévén szavazâsrateszi fel
a hatttr ozati j avas I ato t.

U

pest Önkormźnyzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az
Inter-Ambulance Egészségügyi és Szolgáltatő Zttrtkonĺen Működő Részvénýársaság 2024.
május 28. napjén megszűnt Îeladat-âtadź.silâNéůllalt-si szerzođésben foglaltak teljesítésével
kapcsolatos beszámolőjćĺt az előterjesztés melléklete szerinti taľtalommal elfogadja.
Felelő s : Po 1 gármester a feladatkönel rendelkező Alpol gármester útj án
Határidő: azonna|
(18 igen, elfogadva)
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2 0. Táj éko ztatás átruházott hatás kiiľben h ozott diin tésekľől
Előterjesztő: Déri Tibor polgármesteľ

Déľi Tĺboľ
Előterjesztőkén nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazâsrateszi fel
a hatźr ozati j avasl ato t.

átruházott hatáskłiľben hozott dtintésekľől
ënyzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a

2024. április 18. napja és2024.június 5. napjaközött źLtruhźLzotthatásköľbenhozottdöntésekľől
szóló táj ék oztatâst tudomásul veszi.
Felelős: Polgármesteľ
lJatândo: azonnal
(18 igen, elfogadva)

21. B eszámo ló lej áľt h atá ľidej ű határ ozatok vé gľeh aj tásá ľól
Előteľiesztő: Déri Tibor polgármesteľ

Déri Tibor
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni

Rádi Attila
Több kérdése is lesz majd, az egyik a magánszemély fakivágás ügyének alejtĺrthaúlrozatok
között történő szeľepeltetésével kapcsolatban. A Hivatal nagyjából ebben az ügyben előírt
módon és hatríridoben intézkedett az idős embeľekkel szemben, miközben egy mâsik, zźrt
ülésen napirendre kerülő ügy esetében' egy céggel szemben két év alatt másfel év késlekedést
sikeľült összehozni. Annál a napiľendnél majd meg fogja kérdezni, hogy mely döntéshozónak
és kinek az érdekében és kinek a kérésére történt az, hogy a Hivatal képes volt ilyen
nagymértékú késlekedést összehozni az ügyintézés során. Itt egy állampolgánól van szó, és
szeretné megkérdezni, hogy mivel hosszabbítást kérnek, hol taľt ez az íJlgy? Mert ez az ťlgy
rendkívüli ülésen szeľepelt és nem tiint a vége olyan nagyon bonyolultnak. Megkéľdezi
Polgármesterurat, alegyzo Asszoný, aza|polgtĺtmestert, a döntéshozót, hogy ebben az ügyben
mi tortént, hol taľtunk? Miért kellhatárido hosszabbítást kérni?

dľ. Moldván Tünde
Yáiaszâban elmondja, ezért kéľik ahattńdő hosszabbítást, mert a befizetés még nem történt
meg.

Rádi Attila
A befizetési az egy speciális eset, de ez miért nem történt meg? Ez egy nagyon egyszenĺ aktus,
most ez meg fog történni? Másfel nap Van hâtra, tehát ma délután, holnap délelőtt elmennek és
beÍizetik ezt az összeget?

dľ. Moldván Tůinde
Ugy gondolja meg fog töľténni azokrészéro|, akik eztvállalták.
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Rádi Attĺla
Miért kellett ezzel enrryit várni, miközben cégek ügyében másfel évi késlekedéssel intézkedik
a Hivatal? Miéľt sikeľült eztidâigelhúzni? Úgy gondoţa, ezt azértvalahogy jobban is lehetett
volna intézni. A másik kérdése, ami ehhez l'artozik, hogy a lejár idejtĺ hatźłrozatokközött egy
zźrtiIésentźrgyaIt ügy szerepel Zétrt ülésre azértkerul, merthogy a személyes adatok nem
nyilvánosak belőle. A döntés nyilvános, ez ľendben van, viszont ebben a döntésben a lejćrt
hattrozatokban a weblapra feltöltött adatok között szeľepelnek személyes adatok. Javasolja,
hogy töröljék ki, azzaI a módszerrel, hogy a vtĺIaszttsi lapokľól törlik a neveket, a vékony
rotľing tollak megvannak, ki kell huzni, azttnkuldjük el egytitt akźĺr a NAIH-nak és kérdezzük
meg, hogy ez a torlés megfelelő-e? Gondolja nem' kénytelenek lesznek vastag kihúzó filcet
venni, de ezigy nem jĺĺrja. Ztĺrtijilésen' majd méghozzźlteszi atöbbi részét, azoka másik üggyel
kapcsolatosan. Egyszenĺ állampolgárokkal, újpesti idősekkel szemben a Hivatal eljár, egy
kedvezményes ügyet fiilajánlunk nekik és ennek az intézése sem tĺirtént meg időre. Holnapig
meg lehet tenni, az elmÍůt egy hónapban miért nem sikeľült és a delikvens adatait is
nyilváno s s âgr a ho zztĺk?

Szabó Balá.zs
Van itt a lejźń határidejű hattĺrozatokĺtĺl egy olyan javaslat, amit még ő ťogalmazott meg
februárban és meg is valósult, nevezetesen azEB terasz itt a szomszédban, a téren. IJgy szőlt,
annak idején ahatźĺrozati javaslat, hogy az olimpiáľa is fog vonatkozni. Szeretné kérdezni, hogy
milyenek a tapasztalatok itt az Eurőpa Bajnokság folyamán a tęraszon? Nem volt kint, egy
meccset nézett itt mindössze' nagyoÍl sok volt a szúnyog, tehât ezt mindenképpen kritikaként
szeretném megemlíteni. Többen is megemlítették neki ezt, hogy nagyon jó maga arcnđezvény
csak élvezhetetlen volt a sok szúnyog miatt a legtöbb este. Lesz-e a közelgő olimpiai Játékok
ideje alatt kivetítő, mert így szólt annak idején az elfogadott hattrozati javaslat? Hol fogják
fidĺi az újpesti emberek nézni az olimpiai játékokat, itt július-augusztus fo|yamtn? Az
elfogadott hatźrozati javaslatnak megfelelően szervezódik ezt a ľendezvény vagy nem lesz
megszeľvezve?

CzielLerLászló)
Szeretné Rádi Attila képviselő urat megnyugtatni, hogy határidőre a befizetés megtöľténik a
zárt ülésen megbeszélt mód szerint.

Bedő Katalin
Szabó Baltzs képviselő úľ feltett kérdéseire válaszolva elmondja, a szűnyoggyéľítés tudomása
szerint megtörtént. A tapasztalataik pedig, ahogy elmondta képviselő úr is nyilvttn a magyar
meccseken több mint telthaz van, de a látogatottság még a délutáni meccseken is jelentős. Nem
tud válaszolní az olimpiai játékok kozvetítéssel kapcsolatos kérdésre, ugyanis ha lesz, al<kor az
UP teraszon fogiák megvalósítani. Képviselő úron kívĹil máshonnan nem nagyon
fogalmazódott meg ez az igény. Nem tudja, hogy nagy látogatottságot tudna pľodukálni,
ellenben olyan költséget generálna, amit még vizsgálnak, hogy megéri-e?

Rádi Attĺla
Czigler Lźşzlő alpolgáľmester úľ vźĺIaszźtval kapcsolatban elmondj a, érti, hogy be fogják ťlzetni,
rendben Van' meľt ezt źiLitotttk Itt csak arról szól a dolog' ha valami nemes dolog töľténik,
akkor minek kell azt elhúzni a végtelenségig. A másik kérdése pedig az, hogy a víztorony
esetében aIejćrthatáľozatokban szinténhosszabbíttsttĺllapítaĺakmeg, hogy azeredeti határidő
június 30. volt és most a vége 2024. december 31. Szakmailagaztjavasolja, hogy ezt szerinte
akár ĺnär most hosszabbítsák meg' nom biztos, hogy igaza van, de azt gondolja, fülösleges
körökben belemennek, ha még egyszeľ kell ezen hosszabbítani. Egy erdőből való kivonás fog
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megtörténní, az nem olyan egyszeru ügy mintegy átminősítés, attól fi'iggetlentil, hogy ez ki és
minek gondoţa, hiszen a Vízműnek Igazgatőstlga se így gondolta, hiszen nem járultak hozzâ a
cseréhez, többek között azért, mert eľdő besorolásban van' és az erdőtől ódzkodnak, legalábbis
az igazgatoság tagiai. Nem tudja, hogy az arźlny hogyan volt végül ís a szavaztĺsntĺl, de ęzt
levették napirendről. Szerinte ezt nyugodtan meghosszabbithatjtĺk aktlr egy éwel is, mert a
bármennyire is úgy tűnik, év végéig nem fog lezĄIaní.

Déľi Tiboľ
Nem |át több kérdést, észľevételt, nem gondoţa, hogy hosszabbítani kellene ahatâidi5t ennek
m egfel el ő en szav azásr a teszi fel az er edetí hatâr o zati j av asl ato t.

|75IŻ024.(vL27.) határozataa leiáľt no,u"ĺu.io 

'határozatok 

vésrehaitásáľól
1. Budapest Főváros IV. kertilęt Újpest ÖnkormányzatKépviselő-testülete úgy dönt, hogy

a 2024. június 27. napjáig |ejârt hatândejű határozatok végľehajtásáról szőlő
tâjékoztatőt tudomásul veszi.

2. Budapest Főváľos IV. keľület Újpest onkormányzat Képviselő-testülete a
I47 12024.(v .29.) hattrozat határidejét 2024. június 30. napjáig meghosszabbítja.

Felelős: Polgármester
Határido: azonnal
(13 igen, 3 nem, 2 tartőzkodás, elfogadva)

22. Egyebek

Déľĺ Tiboľ
Egyebek napiľendi pont következik. osszesen 3 darab Egyebek napiľendi pont lesz. Most keľült
kiosztásra Bedő Katalin alpolgármesteľ asszony előteľjesztése az Újpesti Sajtó Szolgtitato
Nonpľofit Kft . ügyve zetojének béremelésével kapcsolatos döntéshozatalrőL
A képviselo-testtileti ülés előtt egy elég îa1y anyagkerült kiküldésrę, amely azTJjpest, illetve
a Magyar Labdarugó Szövetség országos futsal csaľnoképítési programj tlhoz kapcsolódó
pźĺlyázatbenyújtásávalkapcsolatos. Itt azlJjpest 1885 Futball Kft.-vel való együttműködésről
fognak dönteni, valamint a 3. Egyebek napiľendi pont is, ami kiosztásľa kertil, ott javaslatot fog
tenni arra, hogy ezt a napirendi pontot zćĺrt ulés keľetében tźltgya|ja a Képviselő-testület.

Javaslat az Újpestĺ Sajtó Szolgáltató Nonpľofit Kft. ügyvezetőjének béľemelésével
kapcsolatos d iintésho zatalr a
Előteťesztő: Bedő Katalin alpolgáľmester

Déľi Tĺbor
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni

Szabó Balázs
Az előterjesztés arról szól, hogy az Újpesti Sajtó Nonprofit Kft. ügyvezetőjének 940.000
foľintľól 1.490.000 foľintra emeli a Képviselő-testület a fizetését. Ilyenkoľ azért érdemes
mérlegre tęnĺi az Újpesti Sajtó Kft. működését, meľt azt gondolj i, az&t voltak súlyos
problémák az elmiit időszakban, gyakoľlatilagaz egész ciklusban. Kettős éľzései vannak, mert
nagyon kedveli Ungi Veronikát, jóban van vele, és szerinte ľendkívül sokat dolgozik, ilyen



tekintetben nincs kritikája vele szemben, a végteľmékkel azonban van. Amikor az lJjpesti
Naplóban mondjuk 5 év alattkétszer volt meghívva vagy megjelentetve, 5 év alattnem nagyon
voltak kíváncsiak a véleményére a Sajtó Kft.-ben, biztos azért,meľt rosszulvégezte a munkáját,
vagy nem volt olyan téma, amiről megszólalhatott volna. Ez biztos nem indokol ekkora
fizetésemęlést, és azértfigyelemmelkovette avćĺIasztttsi küzdelemben is, hogy azÚjpesti Sajtó
Kft. hogyan fejti ki a tevékenységét. Döbbenetes és kritikán aluli volt azUjpestiNapló megaZ
Ujpest Média működése itt a vá,lasztási kampány során. Gyakorlatilag senkinek nem adott
megjelenési lehetőséget, a senki nem szólalhatott meg, senki nem keriilhetett be az ujsägba,
senki nem mutatkozhatott be' teljes méľtékben a jelenlegi városvezetés éľdekeit szolgtĺltaki,
ami azért szomorú, mert az előző is ugyaĺezt csinálta. Tehát 5 éwel ezelott is pontosan
ugyanennek voltunk a szemtanúi, hogy az ak<koť. Újpesti Sajtó Kft-nek a vezetése szintén
vgyanezt csinálta, csak akkoľ a Fideszt szo|gá,ltaki. Akkoľ sem lehetett senkinek megjelenni az
újságban, senkit nem kéľdeztek meg, senkinek a véleményére nem voltak kíváncsiak. Az
Ujpesti Naplót, ha kinýtották, akkor az emberek Wintermantel Zsoltot láttak benne elölről,
oldalról, hátulról, minden egyes oldalon. Ez semmit nem vźitozott, csak most Trippon
Norbeľtet, Vaľju LâszIőtés Déri Tiboľt láttuk elölľől, oldalról, hátulról ebben azűjságban, senki
más jelöltnek nem volt esélye megszólalni ebben avtiasztźĺsi kampányban. Ha úgy tekintünk
ľá, akkoľ azinga az egylk oldalľól a másikľa kilengett és nem ez lenne szerinte a feladata. A
közszolgtiatiságot híľből sem ismeľi szerinte ez a Sajtó Kft. Itt az elmiit 5 év során most maľ
gyakorlatilag mérleget vonva ezt bźĺtran ki meľi jelenteni, nem lehetett ide más jelölteknek
bekeľĹilni. Egyéni sérelme, hogy még neki sem sikerült 5 év alatt megjelennie ebben a Sajtó
Kft-ben, olyan Újpestet érintő közügyekről beszélni' amik szerinte közérdeklődésre is számot
taľthattak volna. Egy-két műsorral kapcsolatban pedig olyan eľős kritikái is lennének, ami
szerinte nem feltétleniil idevalók. Egy-két olyan műsor, aĺnit az Újpesti Média megenged
magának, fóleg a sport mtĺsorokra gondol, döbbenetes színvonaltalanúak és nem méltóak
a|'lhoz, ho gy az Új pesti S aj tó Kft . ezeket nyilváno ss âg e|é ttrj a.

Az is a problémája ) ez nem Ungi Veľonikát érinti meg az előzó igyvezetot, hogy mi van Soós
Edvin videóival, meg a Glokalis videókkal? Több mint másfél éve folýk a nyomozás,
semmiféle hírt nem tuđnak és az Újpesti Sajtó Kft. se nagyon sztĺmoltbe ennek a nyomozásnak
a fejleményeiről. Httzkutatźĺs volt, meg lefoglalások, meg büntetőeljárás indult olyan
töľvénýelen kifizetések miatt, amiket Soós Edvinéknek a brigádja, a Glokalis Kft. meg
Visontai Kálmán szźilította be oda, azokat a videókat, amiket senki nem kért tőlük. Több
10.000.000 forintnyi kiÍizetések történtek feltehetően törvénýelenül. Szerętĺe az Újpesti
Médiában erről a nyomozásról, meg ennek a nyomozćtsnak a fejleményeiről valamit olvasni.
Szerinte ezkozérdeklodésľe számot taľtó helyi kĺiztigy. A béľemelés mértéke is szerinte magas
és nem tudja, hogy okoz-e majd bérfesziiltséget a Sajtó Kft.-ben az, hogy 1.490.000 forintra
emelik azigyvezető béré. Az, aki ott 300.000 forintért dolgozik' nem tudja, ezt hogyan fogja
tudomásul venni. o biztos nem venné jó szíwel, ha csak mondjuk egy sima mezeí vágó lenne
vagy operatőľ és 300.000 forintért dolgozna, a főnöke pedig másfél millióéľt. Szerinte ez egy
elhamarkodott döntés, javasolja, gondoţák át. Mindenképpen indokolt lenne ez a béremelés,
ha mondjuk ebben az újpesti vźiasztźtsi kampányban az Ú1'pesti Sajtó Kft. úgy járt volna el,
hogy a közszolgálatiságot betartja. Akkor aztmondanâ,hogy indokolt lęhet ez a béremelés, de
ęZ rlem töľtént meg, politikai megľendeléseket hajtott végre az Újpesti Sajtó Kft. ebben a
vźiasztźsikampányban. Eľľől tanúskodnak akozzétettvideók, aközzétettÚjpesti Naplók, nem
hiszi, hogy ez megérdemel, ráadásul ekkora mértékű béľemelést. Ezt gondolják źi azok, aklk
ezt előteľjesztették. Nýlván Bedo Katalin terjesztette ezt elő. Szerinte ez ennek fényében nem
indokolt, különösen ennek fenyében nem indokolt, illetve a színvonaltalan spoľtműsorok miatt
sem indokolt.
IJamâr avâlasztâsi kampányrakitét, mindenki tvdja, hogy Dunakeszin indult avőlasztáson és
folyamatosan küldte Bedő Katalinnak is meg Ungi Veronikának is, hogy Dunakeszin hogyan
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kezelik a fideszes városvezetok a sajtószabadsâgot meg a kozszolgálatiságot. Minden egyes
jelöltnek adtak több megsző|a|ási lehetőséget, mindenkit többszor beraktak a helyi újságba,
mindenkivel interjút készítettek a helyi TV-ben. Mindenki szâmétra biztosított volt az
esélyegyenlőség feltétele, amiről Újpesten álmodni sem mertek a jeloltek. Belegondolva
szoknak ajelölőszervezetek vagy pártok ügyébe, akik kis egyesületek voltak vagy kis páľtoknak
a képviselői, őket ezhatvtnyozottan sújtotta, mert az, hogy a Fidęszt nem szólítják meg egy
vtiasztźtsi kampányban, aztszennte a Fidesz túléli, meľt van épp elég sajtó- és média akezében,
aktr az országos médifua gondol. Kisebb szeľvezeteknek meg egyesületeknek a megszólalási
lehetősége sem volt biztosítva, nem beszélve a fiiggetlen jelöltekľől vagy mondjuk a
nemzetiségi jeloltekrőI, azok se szólalhattak meg, ezzel szembe Dunakeszin ilyen nem volt. Az
Ujpesti Sajtó Kft-t súlyos kritikákkal tudja illetni, viszont, ha enný kľitikát megengedett
magának, akkor egy dicséretet is megengedhet. Legnagyobb megdobbenéséľe élőben közvetítik
eztaké gy ezvalami
cinikus isá,gutjźnaz
U1pestt későbbľe és
nézzék meg, hogy az Újpesti Sajtó Kft. eleget tud-e tenni a jövőben a közszolgálatiság
kritériumnak, én akkor nagyon szívesen támogatja ezt a béremelést, de sajnos a vtiasztâsí
eljárásban kifejtett gyalâzatos tevékenység miatt és a kritikán aluli sportműsorok miatt, ezt most
nem tudja egyelőre támogatni.

Nasy István
Ungi Veronika tevékenységével Szabó Baltĺzs elégedetlen és nem tźmogatja ezt a béremelést,
ahogy ő sem, meľt o is elégedetlen az újpesti fiiggetlen, objektív sajtó munkźţttval. A másrészről
pedig maximálisan elégedett vele és lehetséges, hogy a bérben le is volt maradva,meľt 940.000
forintot olvasott és most ez emelik meg 550.000 forinttal. Azt gondolja, ezt nyugodtan
besoľolhatják a politika politikai hála kategóriâjźha, azért atevékenységéért, ahogy sikerült az
Ujpesti Sajtónak nem tájékoztatni az újpestieket aľról, hogy mi folyik itt a Városhâzán, ami
lehetséges kozrejźltszott abban, hogy a baloldal gyozelmettudott szerezniÚjpesten és folýatni
tudja kártékony munkáj át.
Viszont a másik oldalon me9 az embeľ végiggondolja, hogy a 940.000 forint vajon hogy áll
arźnyban a többi cégvezető jövedelmével. Nemcsak arra gondol, hogy menný pénzt keľęs a
Városgondnokságnál Etter Márk vagy Pető Dániel mennyit keľes az UPP cégben, hanem arra
gondol, hogy pélđául a Vagyonkezelőben mekkoľa jĺivedelme van Hock Zoltźnnak. Akkoľ máľ
elég jelentős csťlszásban vanazösszes többihez képest, Ungár Kltrátis említhetné, akinek meg
a törvény garantźija a 2.000'000 forint feletti ťlzetését, tehát attól fiigg, hogy honnan nézik. Az
is beleféĺt volna neki, hogy Ungi Veľa lęsz a Kommunikációs kabinetvezető, de most már
lehetséges, hogy őt ki kell vennie erről a listáľól, hacsak nem történik valamilyen vźitozâs az
Ujpesti Sajtó Kft' élénŻ024. október l-jét követően. A maga részerőlilyen szempontból inkább
azon a véleményen van' hogy ezt most nem kellene Egyebek napirendi pontban előterjeszteni.
Most se hallotta megszólalni Molnár Tibort, aki már nincs itt, tehát ennyi volt a feladata és
elment. ,,Tipikusan megmutattátok, hogy mekkoľa bunkók vagýok, hogy még a|źúszatra sem
adtok, de legalább azlętt volna, hogy minden pont előtt felugrik.'' Meg akartatőle kérdezni,
az,hogy o nem indul a választáson, mennyiben fiigg ossze aMo|hźzKft. tevékenységével, mert
megkeresték abban azigyben,hogy az egyik táľsasházban kiilönös dolgok történtek ott, ahol a
Molhâz Kft. végzi atźĺrsashâzkezelést. Lehet a modern demokľatikus mfüödés jegyében ilyen
intézkedéseket tenni, de ,,akkor taľtsátok magatokat az eredęti megállapod âshoz, amit belülľől
eldöntöttetek'', nem tudja kinek az otletérę és akkor ez ment volna végig az egész testületi
ülésen' ,,De nem, annyira kilóg a lóláb, hogy szerintem itt is híbâztatok' ugyanúgy ahogy
egyébként a bizottsági tagcseréknél is hibáztatok, ott is rossz előteľjesztést kaptunk, de
teľmészetesen a gőzhenger tĺtvitte". Senkit nem érdekel az önkoľmźnyzati képviselői munka,
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az égvilâgon senkit, csak az ellenzéket éľdekli. ,,Nagyon sokszor segítettek, és próbáltunk
visszarángatni benneteket a szakadék széIeről". Nęm mindig sikeľült, amikor meg máľ tényleg
oda jutottak, hogy nem sikeľült, akkor más irányb a prőbźĺlt érvéný szerczni a véleményének.
Most is ez fog következni, de Ungi Veľa esetében azt gondolja, ez megint a politikai hála
kategória, nem pedig annak a mérlegelése, hogy a munkáját jól és eredményesen végezte . Azért
sem, meľt az összes cikk megjárja a Városhâztĺt. ott megírják a cikket, beküldik, aztźnBedo
Katalin, Trippon Noľbert ezeket a cikkeket cenzűrtnza, sajât ízlése szerint t'iLirja és azután a
sajtóban megjelenik. Nem az jelenik meg, amit valaki megíľt saját fejéből, hanem az jelenik
meg, amit a vírosvezetés akaľ. Déri Tiboľ is a cenzorok egyike, csak ő több forumon, több
sajtóteľméket cenzirâz. Ha ebből a szempontbőIĺézi, akkor megint nem érdemli meg, ha ilyen
kifogások meľülnek fel, hogy itt beliil át kell írni a cikkeket akkoľ megint probléma van Ungi
Vera, meg a sajtóban dolgozó kollegák munkájával is.
,,Eléggé egyoldalúra sikerĹilt a sajtó, de ezzel nem foglalkozom, mert ez végül is egy újpesti
gyakorlat.'' Nem fogjak me1szavazni Ungi Yeraťĺzetésemelését. Ez politikai hálából született,
ha fel éwel ezelőtt jön ez az eloterjesztés, elgondolkodott volna rajta.

Bedő Katalin
Kedves Frakcióvezető úr! Az előzi| ciklusban, ahogyan a sajtó működött, arľól inkább ne
beszéljenek, mert szerinte az szégyeĺteljes. A cikkękľől, ahol íľódtak, azohől is pontosan
tudnak, meg az évente töľténő igyvezeto cseréről is tudnak. Nagyon hálás Ungi Veronika
igyvezeto asszonynak, mert igenis nagyon lelkiismeretesen végzi a munkáját, nagyon sokat
dolgozik, a VEKOP pľogľamot is végig vitte. Sikerült úgy lezttmi az elszćlmolást, hogy abban
nem találtak hibát. A főtéľi rendezvényeink nagyon népszenĺek, kimagasló minőségűek, igenis
indokolt ez az emelés.
Szabó képviselő úrnak pedig azt szeretné mondani _ e1yszeÎ már kigytĺjtötte - azt tuĄa, hogy
2022 oktőberéig 10 megjelenése volt, tehźĺt aztkijelenthető, hogy ő szerepelt a legtöbbet, ezért
nem érti ezt a reklamćrciót.
Szabó képviselo ur azt mondta, hogy gyalźnatos volta a vâIasztâsi időszakban a sajtó
megjelenése és munkája és ezért nęm szavazza meg a fizetésemelés. Tájékoztatásként
elmondja, itt jtrt egy 3 fos nęmzetkózi megÍigyelőcsopoľt, ha jól tudja képviselő úr is volt már
ilyen megfigyelőcsoportnak a tészre, elvitték az Újpesti Naplót, megnézték az őntĺsp|akátokat,
gyakorlatilag felülvizs gtitźk az egész sajtónak a tevékenységét, és abban sem találtak hibát, ezt
majd nagyon szívesen rendelkezésére bocsátja' Minden olyan információ, ami a
kozszolgźlatiságnak megfelel avtiaszttsokkalkapcsolatbar\ az megjelent a felületeken, mind
a honlapon, mind az íjsâgban. Az,hogy van mondjuk 70 darabjelölt - mondott egy számot -
és ők nem tudtak bekerĹilni a20 oldalas újságba, azmęgegy adottság.

Szabó Balázs
Egy módosító javaslata lenne ahatźrozati javaslathoz. 3 pontből źil az elfogadandő hatźtrozat
és 4. pontnak szeľetné javasolni azt,hogy írja meg azUjpesti Média, hogy a hattrozatijavaslat
el lett fogadva és tegye kózzé. Tehát ebbol legyen egy hír, szeľetné' hogy ez publikálva lenne
és Facebookra is posztoljuk ki. Kíváncsi, hogy azok a kommentelők, akik mondjuk örvendtek
tegnap a magyar válogatott kiesésén, azok hasonlóan örvendenek-e majd ennek ahatározatí
javaslatnak. Azok az ővőnok, akík270-et keresnek meg a bölcsődei dolgozók is ugyanannyira
örvendenek. Feltételezi, hogy nem lesznek annyira boldogok, tehttt a 4. porira az leĺne a
javaslata, hogy ezt a hattrozati javaslatot az Újpesti Média saját feliiletein, beleéľtve a
Facebookľa és az ujpestimedia.hu-ra tegye közzé' Nyilván el lesz fogadva, azért van ítt a
kezükben.
Nyilván az ENEMO volt itt, ezt erősítsük meg. Valószínűleg ők voltak, męrt másról norn tud,
az o munkttsságukat figyelemmel kísérte, ugyanakkor nem tudta, hogy Újpesten is voltak, mert
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azt nem publikálták. Dunakeszin is voltak.. Egy sorosista ügynök szewezęt az ENEMO, ez
köztudott ebbe a szakmában, ért hozzâ egy kicsit, szakdolgozatot irt erről, pontosan tudja az
ENEMo-nak a működését és a tevékenységét. Pontosan tudja, hogy hogyan gýjtik össze a
vtiasztćĺsi megfigyelőIket, ez egy sorosista iigynok szervezetet, teţesen irľeleváns az o
véleményük arľól, Ilogy azÚjpesti Napló nekik tetszik-e vagy nem. EgyszeľĹĺen nem méľvadó
és teţes mértékben szakmaiatlan aZ ő megállapításuk és politikailag motivá|t az o összes
v tůasztâsi megfi gyelési j elentésük.
Ha már Ungi Veronikát megszőlitottźlk és lenne mondanivalőja ezzel kapcsolatba, akkor neki
is adjuk meg a szőt. Azt gondolja, őt is megilleti, hogy indokolja meg esetleg személyesen,
miért látja indokoltnak a másfélszeres béremelését? Mert azt gondolja, ennek fényében - nem
az összeget sokalja -, hogy mit produká,lt az elmúlt években az Újpestí Sajtó Kft. és a
kózszo|gâ|atiságot hogyan tipoľta lábbal, eZîęm indokol még 4000 euľót sem. Szerinte, erről,
ha tudna beszélni Ungi Veron7ka, azt megköszönné, illetve hât arrol is, hogy hogy áll a
nyomozás a Glokalis ügyben? Hol vannak azok a videót, amiket kéľt, körülbelül 110 videóľól
beszél, közérdekű adatigénylésben ezeket kikéľte és a mai napig nem kapta meg. Mire fizetünk
napi másfél millió forintot, ha közérdekú adatigénylésnek nem tud eleget tenni azÚjpesti Sajtó
Kft? Mennýt kéne mégaz ügyvezető asszonynak fizetésbe adni ahhoz' hogy ezeket a videókat
végľe megkaphassa? Lehetséges, hogy nem készültek el ezek aGlokalis videó, mert lehet, hogy
azértnem kapta meg őket, mert állítólag valami szerveľen vannak ezek a videók, amiket Soós
Edvinék kéretlenül beszállítottak oda, meg Glokalis Kft.? Lehetséges, hogy nem léteznek?
Ennek atisztâzźsâra eZ alegjobb alkalom, kéri, hogy Ungi Vera legyen szíves mondja el, hogy
hol vannak ezek a videók, holt találhatő az a szźlztizenegynéhány videó, amít a BRFK nem
tudja, hogy megtalćlIta-e a hâzkutatás alkalmával, meľt ezeket nem lźńta? Néhányat látott
kĺjzülük Déri Tibor Facebook oldalán, amikoľ ilyen nyálaskodó videókat, ottközzétettek ľóla,
meg karácsonyi üdvözlő videókat, ffi€g amikor azUP-ban beszélget Déri Tiboľ a karácsonyfa
tövében és, hogy mit szokott fozni kaľácsonykor. Kit éľdekel, hogy Déľi Tibor mit szokott
ťőzni karércsonykor és erľe fizettek ki sztnezreket, milliókat. Egészen elképesztő komrpciós
ügylet, nagyon reméli, hogy azok, akik ebben benne voltak Bíľó Beástól meg Soós Edvinestől,
meg Visontai Kálmánostól, azokvalahol egy tömlöc mélyen fognak emiatt elsenyvedni' de azt
gondolja, ez azigy nem lesz kellőképpen feltárva' Ungi Veľonika nem tett meg mindent annak
érdekében, hogy tisztézzamagtĺt. Aztméltźĺnvolja teľmészetesen, hogy amint o ki lett nevezve
az Ujpesti Sajtó Kft. é|ére, azonrlali hatállyal felbontotta a Glokalis Kft.-vel ezt a botrányos
szerzodést, amit még a momentumos Tompos Márton, azőta mźn orszárygyulési képviselő is
hattrozottanţçitizźtlt,még akkor azÍJjpesti Sajtó Kft. feliigyelő bizottsâţítagjaként. Tompos
Márton rengeteg információvallźtttael ezzel azuggyelkapcsolatban. Egy valamit nem éľt, hogy
ő miért nem lépett, miéľt nem küzdött, miéľt hagyta magtlt visszahívni, meg leváltani a
felügyelő bizottságból. Mielőtt o orsztrygyíilési képviselő lett volna olyan hangosan tiltakozott
ezek ellen a botrányos kifizetések ellen, amire lu1ye azvolt Déľi Tibor vá,lasza,hogy visszahívta
őt a bizottságból és több évnek el kellett telnie, mire az kideľült, hogy egyáltalán hogy volt ez
az ugy|et. Pontosan még mai napig nem tudjuk, mert Ungi Veronika ez ügyben nem taľtotta
fontosnak, hogy megszőlaljon, a BRFK nyomozása meg egészen lassan zajlik, és nem tudjuk,
hogy mi lesz egytůtalźn avége. A történeti hűség kedvéért szogezzukle, hogy ott most hűtlen
kezelés miatt folýk több mint egy vagy másfél éve a nyomozás a Glokalis Kft. ügyében.
Szeretné megkérni Ungi Veľonikât, hogy errőlvalamit nyllatkozzon, ha már itt van és hogy a
választások során nem megfelelően ltLttźLk el a kĺjzszolgálatiságot, erľől is mondjon valamit,
hogy ez miéľt történhetett meg?
Kedvenc története az Újpesti Sajtó Kft.-vel, hogy mégazelőző ciklusban folyamatosan verték
az asztalt az ugyvezető igazgatőnál, hogy a párthírek rovatban miért nem lehęt bekerĹilni
rendesen, meg azt a közleméný ott lehozni, amit mi szeretnénk, és akkor ezt az iigyvezető
állandóan megakadályozta és mindenfele köľmönfontmagyarâzatot adott, hogy nekünk miéľt
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nem lehet a párthírek rovatban annak idején még megjelenni. Azttn volt egy tiintetés ott a
demokrata ellenzék fřjlvonult az Újpesti Sajtó Kft. előtt, hogy micsoda diktatúra, micsoda
cenzura megy itt és majd fel kell szabadítani az újpesti sajtót, azttĺn megérkezett az Ą
ţ8ľvezetés és megszüntette a ptlrthirek rovatot. Tehát ez volt a demokĺata foľdulat, meg az
Ujpesti Sajtó Kft-nek a felszabadítása 2OI9 utźn. Ennek gyakorlatilag a folyomtnya az, ami
most is van, tehát most sincsen párthírek rovat, meg senki nem tud ott közleméný
megjelentetni.
Ami pedig azt a megtregyzését illeti Bedő Katalinnak, hogy hźnyszor jelent meg az újpesti
sajtóban, hát l0-szer biztos, hogy nem, szerinte 4-5 alaklommal. Nem elégedett azzal a
szttmmal, amit az Újpesti Sajtó Kft. személy szerint neki biztosított. Ez legyen az ő nyomora
meg az ő sérelme, ettől fiiggetlenül a közszolgźůatiság továbbra sem érvényesült a Sajtó Kft-
ben' Ez biztos, hogy nem éri meg a Íizetésemelést. A gya|âzatosanocsmány spoľtműsorok miatt
pedig azttn biztos, hogy nem, azért meg fizetéscsökkentést is javasolna. Büntetés azokat a
spoľtműsorokat végignézni meg azokat a nyálas inteľjúkat .....

Dérĺ Tiboľ
Emlékezteti Képviselő uľat, hogy most már ismétli önmagát, eztmâr 4-szęr elmondta.

Szabĺi Ba|ázs
Biztos, hogy nem tartja indokoltnak. Kéri, hogy a módosító javaslatáról döntsön a Képviselő-
testület.

Déľi Tiboľ
Ez a mőďosító javaslatot Alpolgármester asszony majd vagy befogaĄa, vagy nem, eldĺinti,
ennek fiiggvényében fognak majd szavazni, de előtte Czinke Sára képviselő asszony
ügyľendben két szót.

Czĺnke Sáľa
Szeretné Szabó képviselő úr figyelmét felhívni arľa, hogy megint csúsztat és hazudik. Van egy
napiľendi pont előtttik, jó lenne, ha erľől a napirendről beszélne és egy kĺjztisztviselot ne
szólongasson arľa' hogy szóljonhozzâ aziléshez, van neki egy munkáltatói jogkör gyakorlója,
aki készített egy előterjesztést, eľľől az előterjesztésrol beszéljen.

Nasv István
Bedő Katalin alpolgármesteľ asszony elmondta, hogy a rendezvényszervezésben kiválóan
teljesített Ungi Veronika. Akkot aztfogajavasolni, hogy gondolják végig, hogy esetleg Ungi
Veronika legyen a rendezvényszervező alpolgármester október 1-jétő1, meľt egyébként ennyire
kiválóan szervezi a Îőtéť' programokat. Akkoľ szerinte ezt boven megéľdemli és ott még a
fizetése is rendben valónak tűnik. Egy alpolgármesteľi fizetés ezeî a környékén járhat.
A másik pedig, hogy azért aĺlĺakidején emlékei szerint avtůaszttsok előtt voltak külon számok,
amik a választásról szóltak, de ha nem voltak, akkor mindenképpen volt rá lehetőség, hogy a
pártok minden héten vagy havonta, mindegy milyen megjelenési sorrend volt, ismeľtethették a
rendezvényeinket. Ezzel nem volt semmi pľobléma. Miután éľdemben nem szólt hozzâCziĺlkę
Stta, azt vtlrta, hogy esetle g źĺtveszi a feladatćĺt Molnár Tibornak és bemondja, hogy itt 3 perc
meg egyebęk.. .. Attól fiiggetlenül álláspontja nem vtĺItozott és hozzâteszi, hogy Soós Edvin
ügye valóban nem tudja, hogy hol tart, egyźĺltalán elrendelték a nyomozást vagy nem' errol nem
kaptak ttýékoztatétst, viszont Soós Edvin máľ nincs itt.

Szabó ţlaláns
Nagy Istvánnak kiváló az ötlete, azt gondolja, Ungi Veronika kifejezetten kiemelkedő
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teţesítményt nyujt ľendezvényszervezésben, de úgy ltltsz1k a Sajtó Kft.-ben a
kőzszolgá,latisâggal nem tuđ megbiľkózni, ez lćlthatő volt. Azt javasolja, hogy Ungi Veronika
cşak rendezvényszervezéssel fogla|kozzon a jövőben és keľessenek egy olyan személyt az
Újpesti Sajtó Kft.-ben a közszolgá|atisagbiztosítására, akimeg tud biľkózni ęzzel afeladattal,
és ebben az esetben szívesen tudja támogatni Ungi Veronika fizetésemelését. Abban az esetbęn
nem, ha továbbra is politikai feladatot hajt végľe, mondjuk az Újpesti Napló szerkesztésénél,
meg cenzúráz|k, meg nem enged be anyagokat meg stb. Egyébként meg miéľt lenne baj az,
hogy megsző|ittatta Ungi Veronikát, ha itt ül a teremben 3 sorral mögöttünk és ľóla beszélnek,
meg mégiscsak az ó fizetéséről van szó. Szerinte nem köztisztviselő, tehát nyugodtan, ha úgy
gondolja, akkor szólaljon meg és védje meg magát' nem mintha tttmadta volna őt, csak
elmondta a Sajtó Kft'-vel kapcsolatos lesújtó véleményét' Nem személyes ęz atttmadźts' nagyon
kedveli a Veronikát, a Sajtó Kft.-t meg kevésbé kedveli és ęnnek fejtette ki az okait.
Szerinte sokkal pľoblémásabb lett volna, ha egy jelen nem lévő személyľol beszélnek oly sokat.
Lz,hogy Soós Edvin eltakarodott Újpestľől, abban taltn egy kicsit benne volt a keze' Undorító
volt, amit Soós Edvinék itt múveltek és az összes lejźtratő anyagot a 20l9-es kampányban ők
forgatták, meg ők voltak az értelmi szerzoi...

Déri Tĺbor
Megkérdezi, hogy Képviselő úľ bármi plusz információt tud-e méghozzä tenni, azugyhoz,
mert ezeket máľ elmondta?

Szabĺó Balázs
Megkérdezi Polgáľmesteľ úrtól, hogy á1l a nyomozźts? Mit tud róla? Hova tunt ez a tobb
10.000.000 forint, amit kicsoľgatott az Újpesti Sajtó Kft. elózó vezetésę a Visontai Kálmán féle
Globális Kft.-nek?

Déľi Tĺboľ
Zźrszőként Bedő Katalin alpolgáľmester asszonynak adja meg aszőt.

Bedő Katalĺn
,,Azt gondolom, Képviselő úľ, mivel ő tette a feţelentést, érdeklődjön nyugodtaĺazil|etékesek
szerveknél. Tudomásuk volt ľóla, hogy politikai megrendelésre töľtént ez és készen kapta az
akttń, amitbenyújtott a rendőľségľe. Érdeklődjön náluk, ugyanis folyamatban lévő ügyrőlvan
szó, ők sem tudnak többet mondani.
Ungi Veronikának nem kell megvédenie magźú, foleg ezektől a nemtelen támadásoktól nem,
amit intézętt felé. Semmilyen módosítást nem fogok befogadni ezzelkapcsolatban, szerintem
ahhoz a munkához, amit ó végzett, alul volt ťlzetve, nem piaci ríľat kapott. Minden cégvezeto
megéľdemli azt a Íizetést, amit a piacon is megkapnak azok avezetok,akik ilyen összegek Íř'lött
điszponálnak és teljes felelosséggel tartoznak a cégirtnyitása iránt''.

Mi lcr ofon né l kül i v it a'

Déľi Tĺboľ
Lezźrta a vítźlt, szavazâsra teszi fel a hatźrozati javaslatot. Mivel nem fogadta be
Alpolgármester asszony aSzabő Baltĺzs képviselő úr módosító indítványât, ezért először eľről
szavaz a Képviselő-testület, miszeľint az Újpesti Média saját felületein, beleértve a Facebookra
é s az uj p es timedi a. hu -r a te gy e kozzé a hatźtr o zatot'



17 6 lŻ02 4.(Y I.27 .| határ ozata
Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkoľmányzatKépviselő-testülete úgy dönt, hogy Szabó
Baläsz képviselő úľmódosító inditvtĺĺyttt, miszerint' ahatźrozati javaslat 4. pontjaként, az
Újpesti Média saját felületein, beleértv'e a Facebookľa és az ujpestimedia.hu-ra_tegýe kozzé a
hatźrozatot,6 igen, 12 ĺem, szavazati arćnrlyal elutasítja.

Déľi Tiboľ
S zav azźsr a tes zi fel az er edetí hattlr ozati j avas l ato t.

béľemelésével kapcsolatban
1. A Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Képviselő-testülete (a

továbbiakban: Képviselő-testtilet) úgy dönt, hogy azlJjpestí Sajtó Szolgálttó Nonprofit
Kft. egyedtili, tulajdonosi jogokat gyakorló részvényese képviseletében eljárva Ungi
Veronika ügyvezető alapbérét havonta bruttó 1.490.000.- Ft -ban állapítja meg.

2. A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a fenti d<jntés végrehajtása érdekében
szükséges intézkedések megtételére.

3. A béremelésnek a Társaság 2024. évi üzleti terve terhére biztosított a forrás.
Felelő s : Pol gáľmesteľ, a feladatkörrel rendelkező alpol gármesteľ útj án
Határidő: azonnal
(72 igen,6 nem, elfogadva)

Javaslat a Magyaľ Labdaľúgó Sztivetség oľszágos futsal csaľnok építési
pľo gľamj ához kapcsolódó pályázat benyúj tásáľ a
Eloteľjesztő: Déri Tibor polgáľmesteľ

Déľi Tiboľ
Kiegészítésként elmondja, az Újpest 1885 Futball Kft. kereste meg az onkormányzatot azzal
kapcsolatban, hogy azMLSZ egy futsal csarnoképítési programot indít és ennek keretében az
Kft-nek lehetősége vaĺ eztmegpńĺlyâzĺi, azonban ez csak az onkoľm źnyzattal együttmúkodve
teheti meg. Ennek kapcsán valamennyi anyagot még a képviselő-testületi ülés előtt kiki'ildték a
testületi tagok tészéte. Felhívja a Íigyelmét a Képviselő-testületnek, hogy készült egy előzetes
kötelezettségvállalás is az éľintett Kft' részéről, ahol 10 pontban vállalták tĺibbek közott, hogy
megfelelő szźtmű paľkolóhelyet biztosítanak az ingatlanon, megoldva ezzel a Tábor utca
Sportkomplexumhoz kapcsolódó régőta fennálló paľkolási problémákat,űgy, hogy a környék
lakóinak nyugalmát nem zavaľhatják. A szakmai paľtneľ vćúlaĘa,hogy a környező telektömbök
ingatlanainak tulajdonosaival ęlőzetes egyeztetést folytat le, lakossági forumot tart a békés
egymás mellett élésre való tekintettel. Azt is kikotötték teľmészetesen, hogy amennyibeÍL ezen
pontok valamelyike nem valósul meg, aZ onkoľmányzat ettol a pźůyâzattól visszalép. Tehát
számos olyan előfeltételt kell teljesítenie, amelyet apëiyćlzati határidő ľövidsége miatt sajnos
nem tudott lefolytatni az Újpest 1885 Kft., de előzetesen ezeket a garanciźlkat ők magukľa
vá,llalták és így valósulhat megez aberlhtntls, amennyiben ezeket a pontokat teljesítik.

Szabĺó Balázs
Nem derül ki az eLotefiesztésből, hogy hány férőhelyes lesz ez a csarnok, ot, mi''t szurkolót ez
érdękli leginkább. Újpesten már többször elkövették azt, hogy úgy építettek sportcsarnokot
hogy vagy nagyon kevés, vagy egyźitalán semeĺlnyi nézo ne férjen bele. Például a Tábor utcai
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Jégcsamoknak nincs nézotere, a Táboľ utca másik végébe levő nem is tudja, mi, abba sem fér
bele senki, meľt annak sincs lelátój a, tehźlt két olyan csarnok van, aminek nincs nézotere, plusz
van ęz a ,,cipősdoboz", amirol már beszéltek a mai nap során. Ez a roplabda csarnok, annak
meg 280 féľőhelye van, tehât méltatlanul kicsi. Amennyiben ez ęBy ľendes csarnok lesz, akkoľ
végre, mert akkoľ minden porcikájával fogja támogatni, đe azért illett volna, hogy kideľüljön
az előterjesztésbőI, hogy mekkora csarnokról van szó. Teľmészetesen ttlmogatja, hogy a futsal-
nak legyen egy saját csarnoka,.már csak azértis, mert a mostani röplabda csarnok, ahol most új
parketta lesz majđ benne, azt Oze István nem szívęsen adja oda az űjpesti futsal csapatnak. Há
oda is adja, akkor is nagy nyomásgyakorlás kell minden évben, meg magas béľleti díjat kell
neki fizetni. Nem baj,ha a futsal kap egy önálló csamokot, csak lehessen már oda meccsre járni
ľendesen, az fontos lenne. Kérdése hány fos a csarnok, ami meg fog épülni?
Ehhez kapcsolódóan még egy kéľdése lenne, hogy a héten elhangzottva1y a múlt héten, volt
az Ujpest FC-nél egy sajtótáj ékoztatő, hogy új stadionban gondolkodnak itt Újpesten, amit
nyilvánvalóan minden sportszeľető szintén támogatni tud. Ezzel kapcsolatban mi az
onkoľmányzat véleménye? Támogatja-e a jelenlegi, vagy a következő városvezetés, a
kĺjvetkező polgármest er azt,hogy Újpestnek legyen egy új stadionja, hiszen ez avźros életében
egy kiemelkedően fontos esemény lenne? Gyakorlatilag minden elsőosztályri és nagyon sok
másodoszttiyÚ magyaľ futball csapat új stadiont kapott ezekben az években vagy az elmúlt
évtizedben, egyedül Újpest volt az, aki kimaradt ebből. A Szusza Ferenc Stadiont csak
to|dozttlk, foltozták, de szerinte nem túl jól sikerült ez a multkori renoválźs. Azt gondolja,
Újpestnek is jáľna egy új stađion ahhoz,hôgy fel tudják venni akât nęmzetközi poroádon iš a
veľsený a más országokkal, meg más oľszágok csapataival. Előbb-utóbb szükségük lesz egy új
stadionľa, ami minden nemzetközi kľitériumnak megfelel. Inkább Trippon Noľberthez |enne az
a kéľdése, hogy mint Újpest kövętkező polgáľmesterľe hogy fog ehheź â ké.dé.h." viszonyulni,
illetve vagy ha meg is valósul eZ aZ új stadion Újpesten, akkor azt helyileg hol tartanźt
célszenĺnek felépíteni, mert ez is egy kardinális kéľdés? Hány ferőhelyes lesz ez az újpesti futsal
csaľnok, amiről most beszélnek?

Déľi Tiboľ
Az,hogy pontosan hány fos lesz, nem tudja megmondani, abban az anyagban, amit képviselő
úr is megkapott,IźLtvtnytervekkel együtt, abban benne foglaltatik az,hogy anézőténemekkora
területet szánnak. A tervekben eZ ltttszik, de az, hogy ez pontosan hány fos nem tudja
megmondani. A másik kéľdésével kapcsolatban elmondja, a váľost e tekintetben nem keresték
meg, tehát nem tudjuk, hogy ők hogyan tervezik, meg mit teľveznek, hány fos a teľveznek,
kisebbet, nagyobbat, nagyvárosiasabbat, milyen célľa. Nem ismeľik a koncepciót, majd ha
megkeľesik a városvezetést, akkoľ éľtelemszeríĺen megnézik azt, hogy milyen lehetőségek
vannak. Úgy gondolja, azelmúlt 3 napban nem biztos, hogy báľki a Hiváialb anvizsgtĺ|tu rroirru,
hogy hova lehet egy stadiont elhelyezni. A Mol és annak tulajdonosi köre tulajdonában számos
olyan újpesti ingatlan is található, amelyen elképzelhető lehet egy ilyen beruházás, de
hangsúlyoz za, e tekintetben semmilyen infoľmációval nem ľendelkeznek.

Rádi Attĺla
Szabó Balźzs az elm,őlt 5 évben a ,,ťlkźnâson'' kívĹil nem sok mindenre jutott. A szurkolói
hevülettel maximálisan egyetért, de az nem idevaló és nem hatźrozhatja meg a
gondolkozásunkat. A csarnoképítés és a csamokok kialakítása' nem úgy van, hogy leülök és
akkoľ azt mondom, hogy legyen itt 5 000 vagy 10 000 ember. Ehhęz teľĹilet kell, szabályok
vannak, paľkolók, akkora méretű stadionhoz meg, amit építeni szeľetne, amivel akár egyet is
éľtene, de az nem így múködik, hogy Szabó képviselo ur ezt bemondja, mert a csaľnok
megépítéséhez mondjuk 5 000 szurkolóhoz kétszer vagy háľomszor annyi paľkolóľa van
szükség és ahhoz kétszer-háľomszor annyi négyzetméterre van szükség. A Tábor utcai
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spoľtlétesítmény, ami az Önkoľmźĺnyzattulajdonában van és azIJTBhasznźĺIja,ott annyi felület
van' amennyi, ott minden talpalatnyi ťold nagyjából ťol van haszntĺIva. Már nem nagyon lehet
oda csak cipőkanállal betenni bármit is és ott az elsődleges cél azvolt,hogy edzőpályák jöjjenek
létre. A második csarnok edzőcsarnok, soha nem volt más a neve. Az első csarnok kezdetben
indult futsal-nak, de átalakult a magasstĺgamiatt röplabda csarnokká. A cél azvolt, hogy ott
válogatott edzéseket lehessen tartani úgy, hogy például egy válogatott szintű csapat amagyar
vagy akáľmelyik másik csapat, legalább felkészülési mérkozést vagy edzómerkozést tudjon
tartani, ezértlett a belmagassága megemelve. Tökéletesen egyetért azzal, hogy Hajľá Újpest'
semmi probléma ĺincs ezzel, de varost tervezni, váľost építeni és olyan infľastruktúľát
létrehozni, amely a jövoben haszntůhatő ott azért kompľomisszumokat muszáj és néha kell
kötni, mert pénzbe is kerül. Ötször akkora nem ötször annyiba kertil, hanem lehet, hogy tizszer
annyiba és nincs anný pénz a ťoldön, amennyit erľe el lehetne kĺilteni.

Déľi Tiboľ
Lezfuja avitât, szavazâsra teszi fel ahatttrozati javaslatot.

lő-testülete elvi támog attsźú aĄa:

1. Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkoľmányzata (a továbbiakban: onkormányzat)
mintpályáző aMagyar Labdarugó Szövetség országos futsal csaľnok építési programjtthoz
kapcsolódó pźiyćĺzatot (a továbbiakban: Pályázat) nyĘt be a 1046 Budapest, Tábor utca
16-18. cim alatti helyszínen futsal csarnok megépítéséhez) az Újpest 1885 Futball Kft.-vel
(székhelye: 1044 Budapest, Megyeri út 13.' cégtregyzéksztlma a Fővárosi Törvényszék
Cégbíróságán: 0I-09-999393, a továbbiakban: Újpest 1885 Futball Kft.) mint
tërsptiyëlzővalegyĹittműködésben,azalttbbífeltételekkel:
1. Az Újpest 1885 Futball Kft. vtĺI|alja,hogy a fejlesztés soľán a zöldfeliiletekľe vonatkozó

minimálisan tartandő 20%o-os szintet betartja.
2. Újpest 1885 Futball Kft. vállalja, hogy a csáľnok és ahozzâkapcsolódó terület használói

részére a hatályos eloírásoknak megfelelő szźtmu parkolóhelyet biztosít az ingatlanon
belül, megoldva ezze| a Tábor utcai sportkomplexumhoz kapcsolódó, régóta fennálló
parkolási problémát úgy, hogy az a kömyék lakóinak nyugalmát ĺem zavarhatja.
Továbbá vti\a\ja Újpest 1885 Futball Kft., hogy a csarnok üzemeltętése során
közteľtileten a csarnok hasznâlői nem fognak parkolni.

3' Az Újpest 1885 Futball Kft. vźiira|ja, hogy a kornyezo telektömbök ingatlanainak
tulajdonosaival elozetes egyeztetést folyat le, lakossági forumot taft a békés egymás
mellett élésre való tekintettel, a csarnok megvalósításának előfeltételeként'

4. Az Újpest 1885 Futball Kft. vâllalja, hogy az Erdősor utca-Pálya utca-Tábor utca-
Szilágyi tit âltal határolt tömbben meglévő spoľtlétesítmények
használóival/üzemeltetőivel/tulajdonosaival közösen megoldjak a telektömb parkolását
és közlekedését a csarnok létesítésének előfeltételeként.

5. Az Újpest 1885 Futball Kft. saját költségén vźůlalja a kerítésen belüli és kívĹili
infrastruktúra teţeskönĺ kiépítését.

6. Az Újpest 1885 Futball Kft. vźiira|1aa működési, karbantartási és üzemeltetési költségek
teljes finanszirozźĺsźi, aberuhâztts tizembehelyezésétoI kezdődően a fenntartási időszak
végéig, annak teljes időtartarna alatt.



7. Az Újpest 1885 Futball Kft. váilaljaakivitelezés költségének- az előre nem lźľchatő
okból történő megemelkedésének esetét is beleéľtve - a koltségek és tobbletköltségek
telj es Íinan szir ozâsëú.

8. Az Újpest 1885 Futball Kft. vâi'|alja atźtmogatźtsi szerzódés megkĺitéséhez érvényes
talajmechanikai szakvélemény elkészítését.

9. Az Ujpest 1885 Futball Kft. vâ||alja a pźiyźnat teljes időtartama alatt a ptiyâzati
dokumentáció elokészítésétől az elszámolásig a szal<rnu és adminisztrációs
humánerő forrás bizto sítását.

10. Az Újpest 1885 Futball Kft. vźi|a|ja,hogy a pźiytnatteljes időtartama alattminden, az
onkormányzatot érintő kérdésben egyeztet és előzetesen täjékoztaţa az
onkormányzatot.

11.Újpest 1885 Futball Kft. vállalja, hogy amennyibenazI-IO.pontig felsorolt feltételek
közül báľmelyik nem teljesül, illetve azokra nem sikeľül olyan megoldást talâIni,
amely mind az onkormányzat, mind az Újpest 1885 Futball Kft. tészére kielégítő,
ţey u, Újpest 1885 Futball Kft. tudomásul veszi és. hozztĄârul ahhoz, hogý az
Önkormányzat a Pźiyŕzattől azonnal elállhat. Az Újpest 1885 Futball Kft. az
onkormányzat felé a Pźiyźĺzattal kapcsolatosan az eltĺllâs következményeként,
semminemű követeléssel nem élhet.

2. felhatalmazza a polgáľmestert kötelezettségvállaló nyilatkozat, az Önkormányzat és az
Újpest 1885 Futball Kft. által megkötenáő kiegészítő megállapodás (továbbiakban:
Kiegészítő Megállapodás), és a Pâlyâzat benýjtásához szükséges okiratok alâirâsźra,
val amint a p źůy âzat b enýj tásáľa'

3. felhatalmazza a polgáľmesteľt nyertes pá,|yazat esetén aTźlmogatźsi Szerződés alćĺirźsźĺra,
amennýb e ÍL az nem i gényli önkoľmányzati forrás bevonását.

Felelős: Polgármester
Határidők: I. és 2. pont: 2024. július 1.

3. pont: Ż024. december31.
(18 igen, elfogadva)

Déľi Tiboľ
A 3. Egyebek napiľendi pont esetében azt inditvźnyozza,hogy ztrt ülés keretében tźrgya|ja a
testület. Megadja a szőt Bedő Katalin alpolgármester asszonynak.

Bedő Katalin
Szabó Balâzs képviselo úr élő közvetítéssel kapcsolatos megjegyzésére szeretne ľeagálni. Bár
picit erezte a pikíľt hangnemet abban, hogy most kezdték ęl ezt akozvetítést. Nem most kezdték
el, ez november óta tesztĺizemmódban ffiegY, mćtr 4 adás van kint a You Tube csatoľnán, illetve
4 testtileti ülés, nem adás, csak adás formájában elérhető és innentőlmindig fogiák közvetíteni
az üléseket.

Déľĺ Tiboľ
Tekintettel arra, hogy azEgyebek napirendi pontban szerepel ez az eloterjesztés, de javasolja,
hogy zttrt ülés keľetében tźĺrgyaĘtĺk. Szavazâsra teszi fel a hatźrozati javas\atot, miszerint a
Képviselő-testület úgy dönt, hogy a ,,Javaslat a Pöltenberg Emő utca 1 1. - Mátyás tér 3., az
Erkel Gyula utca 25. fszt. l-4.,valamint a Béla u. 13. sztĺĺrl alattí ingatlanok éľtékesítése
kapcsán folyamatban lévő tulajdonosi ellenőrzésrol" târgytl előterjesztést zárt ülés keretében
ttrgyalja.



Budapest F'őváľos Iv. keľĺilet Úipest Onkoľmánvzata Képvĺselő_testületének

(

l7 9 l 202 4. (Y I.27 .\ hat ár ozata
Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzat Képviselőtestülete úgy dönt, hogy a
,,Javaslat a Pöltenber g Ernő utca 1 1 . - Mátyás tér 3., azBrkel Gyula utca25. fszt. I-4., valamint
a Béla u. 13. szćlm alatti ingatlanok értékesítése kapcsán folyamatban lévő tulajdonosi
ellenőľzésről'' tar ew előterjeszté st zélrt ülés keľetében tárgyalj a.
11 igen, 6 nem, 1 Íb nem szavazott, elfogadva)

A továbbĺakban a Képviselő-testület záľt ülés keľetében folytatja munkáját.
Zárt iilés keľetében a Képviselő_testĺilet 180-182t2024. (vL 27.) szám a|att hozott
határozatokat.

K.m.f.

jegyző

,.|




